
Proces-verbal
Incheiat In ~edinta ordinara a Consiliului

Genera! al Municipiului Bucure~ti din data
de 17 noiembrie 2010, orele 13,00

$edinta a avut loc In sala de consiliu de la etajul III al c1adirii Primariei
Municipiului Bucure~ti la care au participat 51 din cei 55 de consilieri.

La ~edinta au participat urmatorii: domnul profesor doctor Sorin Mircea
Oprescu - Primar General al Municipiului Bucure~ti, domnul Atanasoaei Mihai
Cristian - Prefect al Municipiului Bucure~ti ~i domnul Tudor Toma - Secretar
General al Municipiului Bucure~ti

Au fost invitati sa participe directorii din cadrul aparatului de specialitate
al Primarului General al Municipiului Bucure~ti ~i mass - media.

La ~edinta au fost absenti urmatorii: Florescu Drago~, Grigorescu
Robert Daniel, Nicorescu Virgil, Ro~eti George Adrian, Tapardel Ana Claudia
(motivat).

Domnul Secretar General Tudor Toma
Buna ziua doamnelor ~i domnilor, am sa dau citire unor note In atentia

Consiliului General al Municipiului Bucure~ti:
Prin adresa nr. 953746/29.10.2010 Inregistrata la Directia Asistenta

Tehnica ~i Juridica sub nr. 3078/02.11.2010, Sindicatele Administratiei Lacuri
Parcuri ~i Agrement Bucure~ti, Administratiei Cimitirelor ~i Crematoriilor
Umane, Administratiei Strazilor, Administratiei Fondului Imobiliar,
Administratiei Monumentelor Patrimoniului Turistic ~i Administratiei pentru
Supravegherea Cainilor fara Stapan ne aduc la cuno~tinta ca nu au fost
consultate la elaborarea Regulamentelor de Organizare ~i Functionare
corespunzatoare organigramelor aprobate prin Hotararea C.G.M.B. nr.
174/2010.

De asemenea, In adresa contestatarii solicita sa fie consultati cu privire la
Regulamentele de Organizare ~i Functionare ale institutiilor mentionate mai
sus. /

Prin adresa nr. 951200/19.10.2010, Inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 2994/26.10.2010, S.C. Rer Ecologic
Service Bucur~~ti REBU S.A. ne aduce la cuno~tinta ca, prin Procesul-verbal
Incheiat de Biroul Executorului Judecatoresc Dima Mihai la data de
11.10.2010, a fost executat silit prin poprire asupra bunurilor mobile
incorporale-actiuni.

S.C. Rer Ecologic Service Bucure~ti REBU S.A. sustine ca nu este
debitor In aceasta cauza, neavand raporturi juridice cu creditorii din dosarul de
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executare silita nr. 165/2009. De asemenea, sustine ca debitor este Consiliul
General al Municipiului Bucure:?ti care nu s-a prezentat la convocarea din data
de 11.10.2010, astfel ca avocatul creditorilor a solicitat numirea unor experti
evaluatori care sa evalueze actiunile, Tn vederea scoaterii lor la vanzare prin
licitatie publica.

Prin adresele Tnregistrate la Primaria Municipiului Bucure:?ti sub nr.
953150/953153/27.10.2010, :?i la DATJ sub nr. 3127/3128/05.11.2010 ,
Asociatia Salvati Bucure:?tiul, domnii: Badea Marin, Badea Constantin,
Ticuleanu Tudor :?idoamnele Mandrea Lenguceanu Ileana Viorica, Ticuleanu
Lenuta au formulat plangere prealabila Tmpotriva Hotararii C.G.M.B. nr.
262/2006 privind declararea de utilitate publica a lucrarii de interes local
"Dublarea diametralei N-S pe tronsonul Buze:?ti-Berzei-Vasile Parvan, etapa 1
din tronsonul Buze:?ti-Berzei-Vasile Parvan -B.P. Ha:?deu-Uranus-Calea
Rahovei".

In motivele plangerii se arata de catre contestatarii ca prin aprobarea
hotararii sus mentionate au fost Tncalcate urmatoarele acte normative:,

- Legea 52/2003 privind transparenta decizionala
- Legea 422/2001 privind protejarea monumentelor istorice
- Legea 350/2001 privind amenajarea teritoriului :?iurbanismul
Pentru motivele invocate se solicita de catre contestatari revocarea

Hotararii C.G.M.B. nr.262/2006.
Prin adresa nr. 956183/09.11.2010 Tnregistrata la Directia Asistenta

Tehnica :?i Juridica sub nr. 3186/11.11.2010, Administratia Lacuri, Parcuri :?i
Agrement Bucure:?ti ne-a comunicat procesul verbal din data de 27.10.2010,
Incheiat cu Sindicatul Administratiei Lacuri Parcuri :?iAgrement Bucure:?ti.

De asemenea, In adresa se mentioneaza ca, Sindicatul Administratiei
Lacuri Parcuri :?i Agrement Bucure:?ti este de acord cu modificarile aduse la
noul Regulament de Organizare :?iFunctionare al Administratiei Lacuri Parcuri
:?i Agrement Bucure:?ti, privind consultarea, cu conditia de a fi respectate
ulterior dispozitiile Legii 54/2003, art. 30, alin. 1, 2 :?i 3 prevederile Codului
Muncii, respectiv Contractul Colectiv de Munca pe Unitate A.L.P.A.B. nr.
2431/01.07.2010, art. 14, alin. 5, precum:?i alte reglementari legislative.

Prin prezenta va aducem la cuno:?tinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucure:?ti prin adresa nr. SM/24.815/P/20.10.2010 a solicitat un
punct de vedere de la Consiliul General al Municipiului Bucure~ti, cu privire la
legalitatea hotararii C.G.M.B. nr. 173/2009, respectiv hotararea C.G.M.B. nr.
252/2008 astfel Tncat sa fie Tn concordanta cu normele aplicabile Tn materie
concurentiala ..

Consiliul Concurentei prin punctul de vedere comunicat Institutiei
Pre ctului Municipiului Bucu~e9ti face urmatoarele mentiuni cu pnvlre la
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Hotararea C.G.M.B nr. 173/2009 prin care se aproba normele metodologice
de aplicare a Hotararii C.G.M.B. nr. 252/2008 privind amplasarea Tn subteran
a echipamentelor ~i retelelor de comunicatii electronice pe teritoriul
municipiului Bucure~ti:

- proiectul trebuia supus avizarii de catre Consiliul Concurentei Tn baza
art. 26 lit. I) din legea concurentei nr. 21/1996, republicata.

- Hotararea C.G.M.B. nr. 173/2009 trebuie sa respecte prevederile art. 9
alin. (19 din legea concurentei nr. 21/1996, republicata.

In privinta hotararii C.G.M.B. nr.252/2008 Consiliul Concurentei are
urmatorul punct de vedere:

- Art. 3 din Hotararea C.G.M.B. nr. 252/2008 prevede posibilitatea ca
detinatorii/administratorii retelelor de comunicatii electron ice sa-~i edifice
propria infrastructura asociata. Insa termenele prevazute pentru reamplasarea
Tn subteran a retelelor de comunicatii electron ice sunt susceptibile de a
Tmpiedica valorificarea dreptului operatorilor de comunicatii electronice de a-~i
edifica propria infrastructura asociata, fiind prea scurte ~i raportate la
momentul finalizarii unui tronson al retelei metropolitane Net -City.

- Art. 4 alin. (4) referitor la necesitatea obtinerii acordului PMB de catre
proprietarii/administratorii de infrastructura sau de retele de comunicatii
electronice, scutiti prin lege sau prin alte acte normative de la plata ocuparii
domeniului public, care vor sa puna la dispozitia tertilor infrastructura asociata
~i/sau retele de comunicatii electron ice, sunt de natura sa creeze posibilitatea
limitarii liberei concurente pe piata Tntre aceea~i furnizori, prin acordarea
avizului respectiv pe baze discriminatorii, cu atat mai mult cu cat acest aviz al
PMB se acorda Tn temeiul normelor metodologice de aplicare a Hotararii
C.G.M.B. nr. 252/2008, mentionate de art. 2 al acestui act normativ.

In privinta normelor, Consiliul Concurentei apreciaza ca acestea
contravin principiilor concurentei din urmatoarele considerente:

- avizul obligatoriu al executantului proiectului retelei Net- City prevazut
la art. 4 alin. (3), acesta trebuie eliminat ~i sa fie Tnlocuit de un set de reguli
obiective, care sa se afle Tn gestiunea unei autoritati neutre din punct de
vedere organizational. Termenele impuse agentilor economici care opteaza
pentru edificarea propriilor infrastructuri, trebuie sa fie rezonabile. De
asemenea, operatorii care opteaza pentru reteaua Net- City de fibra optica
sunt obligati sa migreze la tehnologii compatibile cu aceasta.

Ca stat membru al U.E, Romania trebuie sa respecte prevederile
Directivei 2002/77/CE ~i ale Directivei 2002/21/CE.

De asemenea, va aducem la cuno~tinta ca adresa Institutiei Prefectului
Municipiului Bucure~ti nr. SM/24.815/P/20.10.2010 prin care a solicitat un
punct de vedere de la Consiliul General al Municipiului Bucure~ti, cu privire la
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legalitatea Hotararii C.G.M.B. nr. 173/2009, respectiv Hotararea C.G.M.B. nr.
252/2008 astfel in cat sa fie in concordanta cu normele aplicabile in materie
concurentiala, a fost inaintata la Directia Infrastructura l?i Servicii Publice -
Directia Utilitati Publice pentru a analiza observatiile Consiliului Concurentei.

Prin adresele nr. 954966/04.11.2010 l?i 956144/09.11.2010, inregistrate
la Directia Asistenta Tehnica l?i Juridica cu nr. 3134/05.11.2010 l?i
3108/04.11.2010, in urma incidentului survenit pe parcursull?edintei C.G.M.B.
din data de 29.10.2010, respectiv interventia sindicatelor reunite din mai multe
institutii de interes local din municipiul Bucurel?ti referitoare la lipsa consultarii
sindicatelor in vederea aprobarii Regulamentului de organizare l?i functionare
al institutiilor respective, Administratia Fondului Imobiliar l?i Sindicatul
Democratic al Salariatilor Administratiei Fondului Imobiliar ne comunica
refuzul lor de a-l?i asuma demersul facut de celelalte organizatii sindicale,
precum l?i dorinta acestora de a se debloca situatia creata l?i a se supune la
vot proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare l?i
functionare al acestei institutii.. ,

Prin adresa nr. 4702/27.10.2010 inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica l?i Juridica sub nr. 3022/28.10.2010, Centrul de Creatie, Arta l?i
Traditie al Municipiului Bucurel?ti ne aduce la cunol?tinta ca nu este constituit
in sindicat, salariatii institutiei fiind reprezentati prin doamna lordache
Florentina - l?ef birou resurse umane.

Doamna lordache Florentina, in calitate de reprezentant al salariatilor, a
fost consultata cu privire la proiectul de hotarare privind modificarea
organigramei, statului de functii l?i la intocmirea Regulamentului de
Organizare l?i Functionare al Centrului de Creatie, Arta l?i Traditie al
Municipiului Bucure~ti ~i este de acord cu toate modificarile propuse

Prin adresa nr. 6805/10.11.2010 inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica l?i Juridica cu nr. 3188/11.11.2010, Directia Utilitati Publice din cadrul
Primariei Municipiului Bucurel?ti ne-a transmis adresa formulata de S.C. RER
Ecologic Service Bucurel?ti REBU S.A. prin care se solicita sa fie prevazuta in
bugetul propriu al municipiului Bucurel?ti suma pe care Consiliul General al
Municipiului Bucurel?ti 0 datoreaza creditorilor Tanase loan, Tanase $tefan l?i
Manea $tefania, in valoare de 37.953.824,97 lei, suma pentru care a fost pus
sechestru pe actiunile detinute de C.G.M.B la S.C. RER Ecologic Service
Bucurel?ti REBU S.A. In cazul in care nu se va plati aceasta suma, se vor
pierde actiunile pe care C.G.M.B. Ie detine la S.C. RER Ecologic Service
Bucurel?ti REBU S.A.

Prin prezenta va aducem la cunol?tinta ca Facultatea de Drept Bucurel?ti
l?i doamna Cherechel? Lucia in nume propriu l?i in calitate de mandatar al
domnului Zapisescu Dan $tefan Octav solicita urgentarea procedurii de
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Tnaintare !?i obtinerea unei hotarari de Consiliu General privind aprobarea
PUZ-ului pentru imobilul situat Tn str. Parcului nr. 23 -31 sector 1 Bucure!?ti.
Petentii mentioneaza ca documentatia completa contine toate avizele cerute
de legislatia Tn vigoare !?i a fost depusa din luna aprilie a anului 2010 cu
urmatoarele mentiuni: toate avizele au fost obtinute prin instanta, termenul
acordat dezbaterilor publice a expirat la data de 05.10.2010, Tntarzierea
nejustificata emiterii hotararii C.G.M.B. Ie cauzeaza grave prejudicii fiind
Tncalcat dreptul de proprietate prevazut Tn Constitutia Romaniei !?i Tn
Protocolul nr. 1 din Conventia Europeana a Drepturilor Omului.

Rog secretariatul sa Tmicomunice numarul consilierilor prezenti.
In sala sunt prezenti 48 de consilieri. .

Supun la vot procesul verbal Tncheiat Tn !?edinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucure!?ti din data de 29 octombrie 2010.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Supun la vot procesul verbal Tncheiat Tn !?edinta de Tndata a Consiliului
General al Municipiului Bucure!?ti din data de 29 octombrie 2010.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 4
voturi (Stan I., Draghici A., Popa M., Meran D.).

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Avem cateva cereri de luare la cuvant, am sa vi Ie spun atentiei. Ni se

solicita din partea Fundatiei ECO-CIVICA pentru protectia mediului ca domnul
Nicolae Radulescu Dobrogea sa poata participa !?i lua cuvantul Tn plenul
!?edintei Consiliului General al Municipiului Bucure!?ti din data de 17 noiembrie.
Este Tnsala? Da. Puteti sa ne spuneti la ce punct doriti sa va referiti? La PUZ-
ul Poligrafiei, doriti?

Domnul Dobrogea Nicolae Radulescu
Da, la PUZ Poligrafiei.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Propun ca domnul Nicolae Radulescu Dobrogea sa se exprime Tnaintea

votarii PUZ-ului Poligrafiei.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 4

voturi (Popa G., Pop R., Voicu M., PTrvu C.).
Puteti sa luati cuvantul omentul respectiv.
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Mai avem 0 solicitare din partea Societatii Romania Catering ... Este
cineva de la aceasta societate prezent in sala? Nu este.

Acestea sunt cererile de luare la cuvant.

Avem 0 !?edinta ordinara initiata de domnul P,ima, General Sorin Mircea
Oprescu. Domnule primar, va rog sa ne spuneti daca aveti amendamente sau
completari la ordinea de zi?

Domnul P,ima, General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Domnule pre!?edinte, doamnelor !?idomnilor consilieri generali, vreau sa

va propun sa scoatem de pe ordinea de zi proiectul de hotarare privind
modificarea listei obiectivelor de investitii pe anul 2010 ale Administratiei
Strazilor din anexa 2.34 la Hotararea CGMB nr.66/2010 privind aprobarea
bugetului propriu al Municipiului Bucure!?ti pe anul 2010, deoarece s-a rezolvat
acest lucru prin echilibrare !?i prin lege a putut fi facuta prin hotararea
ordonatorului de credit !?iproiectul de hotarare privind alocarea unor sume din
bugetul propriu al Municipiului Bucure!?ti pe anul 2010 in vederea punerii in
executare a unor sentinte civile definitive !?iirevocabile, deoarece sumele erau
prevazute in hotararea bugetului propriu al Municipiului Bucure!?ti pentru anul
2010, deci !?iacest lucru este rezolvat.

De asemenea, va rog sa fiti de acord cu 0 ordine de zi suplimentara,
a!?ase intampla de obicei la sfar!?itul anului, !?ianume:

Proiect de hotarare privind finantarea serviciului public de salubrizare
aferent sectorului 5 de la bugetul Municipiului Bucure!?ti !?iaceasta inseamna
ca bugetul municipalitatii va suporta !?i0 dimensiune pentru finantarea acestui
serviciu public la cererea sectorului 5, aflat in imposibilitatea de a!?putea plati
serviciile de curatenie.

Proiect de hotarare privind inaintarea cererii catre Guvernul Romaniei
de modificare !?i completare a H.G. nr.239/2004 privind transmiterea unor
terenuri din proprietatea privata a statului !?i din folosinta gratuita a ANL in
proprietatea publica sau privata a unitatilor administrativ-teritoriale !?i in
administrarea autoritatilor administratiei publice locale. Este yorba de Cartierul
ANL ca sa poata sa yanda acele locuinte din sectorul6.

Proiect de hotarare privind modificarea Anexei nr.1 la Hotararea
C.G.M.B. nr. 61/2010 pentru statia de epurare a apelor uzate a Municipiului
Bucure!?ti precum !?ia Actului aditional nr. 3 la contractul de lucrari incheiat cu
HOLDING AKTOR-ATHENA S.A. Se refera numai la termen, nu la modificare
financiara. Este vorba de prelungirea datei de pornire pentru ca de!?i la
sfar!?itul anului vor fi gata fizic, nu se vor putea face incercarile din cauza ca la
cateva grade sub zero nu fer ' - ici un fel de noroi.
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Proiect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de
transmitere a unei suprafete de teren din domeniul public al statului l?i din
administrarea Ministerului Apararii Nationale Tndomeniul public al Municipiului
Bucurel?ti l?i Tn administrarea Consiliului General al Municipiului Bucurel?ti, Tn
vederea realizarii obiectivului de investitii "Strapungere str. 1 Main. Este yorba
de strada care se nal?te Tn momentele acestea Tn spatele, paralel cu Drumul
Taberei, de la Compozitorilor la Drumul Sarii, exista de-a lungul strazii 0
Tntrepatrundere cu aproape de 1000 mp., 0 magazie a Ministerului Apararii
Nationale. Am facut demersurile catre ministru, dumnealui a avut amabilitatea
l?i este de acord, nu afecteaza cu nimic, nici macar terenul pe care TI au
dumnealor, ci aceasta iel?ire daca vreti Tn axul strazii ca sa putem sa facem
doua benzi dus, doua benzi Tntors, deci 0 strada cu patru benzi care iese Tn
Drumul Sarii. Tn felul acesta yom mai putea ul?ura circulatia pe traiectul
Moghiorol? - Razoare. Strada este aproape gata, al?teptam Tnsa aceasta
hotarare.

Proiect de hotarare privind modificarea anexei la Hotararea CGMB
nr.351/2009 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti
obiectivului de investitii al Centrului de Cultura Palatele Brancovenel?ti de la
Portile Bucurel?tiului din Mogol?oaia - Amenajare, extindere Parc Zona Nord
Ansamblul Istoric Mogol?oia -retele l?idotari aferente.

Proiect de hotarare privind Tmputernicirea Directiei Generale de
Asistenta Sociala a Municipiului Bucurel?ti pentru a demara procedurile legale
Tn vederea identificarii unor spatii adecvate ce urmeaza a fi utilizate Tn
vederea dezvoltarii unor servicii sociale.

Este yorba despre crel?e, nu am gasit pana acum decat doua spatii care
se preteaza la al?a ceva, Tncontinuare 11 crel?e pe un program pe care putem
sa TIdesfal?uram ca pana la sfarl?itul anului 2011 sa Ie putem da Tnfolosinta.

Proiect de hofarare'perifru--moaificareaan-e-xef'1 la HotarareaCGMB
nr.180/2010 privind acceptarea cererii Guvernului Romaniei pentru trecerea
locuintelor pentru tineri, destinate Tnchirierii, din zona A - Cartier Constantin
Brancul?i, sector 6, din proprietatea publica a Municipiului Bucurel?ti Tn
proprietatea publica a statului, ca sa poata fi vandute catre tineri.

Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt alte amendamente sau completari la ordinea de zi? Nu mal

sunt.
Am sa supun la vot aceste completari.
Supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotarare

privind modificarea listei obiectivelor de investitii pe anul 2010 ale
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Administratiei Strazilor din anexa 2.34 la Hotararea CGMB nr. 66/2010
privind aprobarea bugetului propriu al Municipiului Bucure~ti pe anul
2010.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi.

Domnul Voicu, aveti un amendament la ordinea de zi? dupa ce votam
aduceti ... nu putem sa scoatem decat daca Ii propuneti domnului primar

care este initiator.
Domnule primar, domnul consilier Voicu ar dori 0 modificare a ordinii de

Zl.

Domnul consilier Voicu Mihai
Domnule Primar General, stimati colegi, propun scoaterea de pe ordinea

de zi a ROF-urilor care tin de institutiile de cultura, respectiv punctele 17, 19,
20,21, 22, 23, 24, 25. Mentionez ca aceste regulamente sunt la fel ca cele din
septembrie cand domnul Primar General le-a scos de pe ordinea de zi, nu s-a
facut nicio modificare la ele pentru ca ramasese sa vorbim cu doamna director
Geta Dragoi !?icu noul director de la Cultura, domnul Papagheorghiu.

Domnul Papagheorghiu nu ne-a contactat !?i costat ca nu dore!?te sa
aiba nici un fel de relatie cu noi, in acest sens !?iin plus aceste ROF-uri nu au
inserate in ele anumite principii care sunt in lege !?inu au nici macar normele
europene care sunt impuse din momentul aderarii Romaniei la Uniunea
Europeana. Eu propun domnului Primar sa Ie amanam, ele au primit aviz
negativ din partea Comisiei dar !?ipe partide de la PSD, PNL !?iPD-L. Propun
domnului Primar sa dea dispozitii doamnei Dragoi !?i domnului nou numit la
Cultura, pentru ca saptamana viitoare sa putem lucra sa facem ROF-ul -
cadru, a!?a cum am vorbit in septembrie !?idata viitoare sa Ie amendam, sa Ie
adoptam. Acesta este singurul lucru pe care vi-I propun.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Eu nu am nimic impotriva daca lucrurile stau a!?a !?i ele pot fi

perfection ate nu am absolut nimic impotriva.
Este prima data cand iau la cuno!?tinta despre dimensiunea europeana

dar voiam sa va intreb ca nu am fost atent, la un moment dat ce ati spus
dumneavoastra, legat de partide?

8



Domnul consilier Voicu Mihai
Am spus ca nici grupul PNL, PSD ~iPD-L nu doresc sa treaca ROF-

urile a~a.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Bun. Nu am fost atent. Eu cred, chintesen1a este ce a1i spus

dumneavoastra inainte, dimensiunea europeana de organizare. Daca lucrurile
acestea au facut grupurile sa ... , de~i repet, este prima oara cand aud, cu
liderii nu am auzit, eu vorbesc la ~edin1a cu liderii cand Ie-am inscris, altfel nu
Ie mai puneam.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Atata vreme cat ini1iatorul este de acord am sa supun ~i aceasta

propunere la vot.
Domnul Primar General ne propune scoaterea punctului 3 de pe

ordinea de zi, proiect de hotararea privind alocarea unor sume din
bugetul propriu al Municipiului Bucure§ti pe anul 2010 in vederea punerii
in executare a unor sentinte civile definitive §i irevocabile, datorita
faptului ca sunt deja prinse in buget.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab1ineri? 0
voturi.

Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi.

- la ora 14.20 a venit doamna consilier Anton Mihaela -

Domnul Primar General ~i-a asumat propunerea domnului pre~edinte al
Comisiei de cultura, Mihai Voicu de a scoate Regulamentele de organizare ~i
functionare a unor institutii de cultura, fac referire acum la Teatrul de. .
Comedie, Biblioteca Metropolitana, Opera Comica pentru Copii, Teatrul
Metropolis, Clubul Sportiv ...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
La Clubul Sportiv de ce? Ca intra la Direc1ia Cultura, Sport, Turism sau

care este ... ? $tiu ca este tot la Comisie, dar intreb.

Domnul consilier Voicu Mihai
Problema la Clubul Sportiv este ca accentul ar trebui in ROF sa se puna

pe ceea ce inseamna copii ~i tineret ~i mai pu1in pe ceea ce inseamna seniori
~i echipe de seniori. Aceasta este problema, un lucru care inca nu a fost
rezolvat. Domnul Stan este aici, ~tie subiectul, accentul cade pe copii.



Domnul consilier Stan Ion
Este adevarat ce spune domnul Voicu ~i noi in Consiliul de Administratie

la Clubul Sportiv am pus problema pentru centrele de copii ~i juniori cu atat
mai mult cred ca cei de la Clubul Sportiv Municipal trebuia sa nuanteze, noi
am spus in ~edinta de Consiliul de Administratie, inclusiv pentru sectia copii
la fotbal, sa nuanteze exact atragerea copiilor in aceste centre ale Clubului
Sportiv Municipal. Cred ca aici putem sa facem modificarea in sensu I in care
sa cuprindem in regulament ~i centrele de copii ~i juniori, sa fie nuantate
expres.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doriti sa facem un amendament la proiect?

Domnul consilier general Stan Ion
Eu a~a zic, cand ajungem la acest punct sa facem expres mentiunea

care s-a om is de catre conducerea Clubului Sportiv Municipal, centrele de
copii ~i juniori vor fi primordiale ca ~i atragere a activitatii de sport ...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Este absolut corect avand in vedere ca noi nu cerem alta structura, in

organigrama ci completarea pentru ca sa se preia structurile in evidenta ~i
facem sub forma de amendament.

Domnul consilier general Stan Ion
Da. Am sa fac eu un amendament.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Bun. Deci punctul 23 nu mai este propus pentru scoatere ~i va face

domnul Stan un amendament. Mai departe, punctul 23 cu referire la Muzeul
Municipiului Bucure~ti, punctul 24 cu referire la Muzeul National al Literaturii
Romane ~i punctul 25 care face referire la Teatrul Municipal "Lucia Sturza
Bulandra". Din moment ce domnul Primar General a asumat in bloc scoaterea
lor, propun scoaterea punctelor 17, 19, 20, 21, 23, 24 ~i 25 de pe ordinea de
Zl.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 2
voturi (Gaf-Deac I., Badulescu A.).

Aceste proiecte au fost scoase de pe ordinea de zi.
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Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare
privind finantarea serviciului public de salubrizare aferent sectorului 5
de la bugetul Municipiului Bucure~ti ~i modificarea Hotararii C.G.M.B.
nr.6/2001, modificata ~i completata prin Hotararea C.G.M.B. nr.94/2007.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?O
voturi.

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare
privind inaintarea cererii catre Guvernul Romaniei de modificare ~i
completare a Hotararii de Guvern nr.239/2004 privind transmiterea unor
terenuri din proprietatea privata a statului ~i din folosinta gratuita a ANL
in proprietatea publica sau privata a unitatilor administrativ-teritoriale ~i
in administrarea autoritatilor administratiei publice locale.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?1
vot( Tanase I.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Supull-lavot -introduGerea--pe-ordi-Aea-de 2t-a- -PiOiectului de hotarare
privind modificarea anexei nr.1 la Hotararea C.G.M.B. nr.61/2010 privind
aprobarea indicatorilor tehnico- economici pentru "Statia de epurare a
apelor uzate a Municipiului Bucure~ti, precum si a actului aditional nr. 3
la contractul de lucrari incheiat cu HOLDING AKTOR-ATHENA S.A.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 2
voturi ( Raileanu M., Badulescu A.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de transmitere a unei
suprafete de teren din domeniul public al statului ~i din administrarea
Ministerului Apararii Nationale in domeniul public al Municipiului
Bucure~ti ~i in administrarea Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti, in vederea realizarii obiectivului de investitii "Strapungere
str.1 Mai".

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
Ovoturi.

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.
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Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare
privind modificarea anexei la Hotararea CGMB nr. 351/2009 privind
aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti obiectivului de
investitii al Centrului de Cultura Palatele Brancovene,ti de la Portile
Bucure,tiului din Mogo,oaia - Amenajare, extindere Parc Zona Nord
Ansamblullstoric Mogo,oia - retele ,i dotari aferente.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare
privind imputernicirea Directiei Generale de Asistenta Sociala a
Municipiului Bucure,ti pentru a demara procedurile legale in vederea
identificarii unor spatii adecvate ce urmeaza a fi utilizate in vederea
dezvoltarii unor servicii socia Ie.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 1
vot (Badulescu A.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare
pentru modificarea anexei 1 la Hotararea C.G.M.B. nr.180/2010 privind
acceptarea cererii Guvernului Romaniei pentru trecerea locuintelor
pentru tineri, destinate inchirierii, din zona A - Cartier Constantin
Brancu,i, sector 6, din proprietatea publica a Municipiului Bucure,ti in
proprietatea publica a statului.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 1
vot (Tanase I.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot ordinea de zi Tn integralitatea ei a!?acum a fost completata
!?iamendata de dumneavoastra.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Ordinea de zi a fost adoptata.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare privind
declan,area procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate
privata situate pe amplasamentul lucrarii de utilitate publica "Largire
~oseaua Fabrica de Glucoza intre Calea Floreasca ,i ~oseaua Petricani".

Cine este pentru? 46 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi.
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Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare

privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului Bucure~ti pe anul
2010.

Domnul consilier Bacaintan Irimie Gabriel
Comisia economica are cinci amendamente.
Avand Tnvedere situatia economica dificila a RATB va propun sa fiti de

acord cu marirea subventiei acordate cu suma de 30 milioane lei. Mentionez. .
ca Tn anul 2010, subventia aprobata nu s-a situat nici macar la nivelul anului
trecut, Tn conditiile Tncare indicele preturilor ~i inflatie au crescut semnificativ,
iar cre~terea pretului biletului care I-ar fi putut compensa partial nu a avut loc.

Pentru mentinerea echilibrului bugetului, propunem acoperirea
subventiei din veniturile proprii ale bugetului astfel Tncat la articolul 30.02.05 -
venituri din concesiuni ~i Tnchirieri sa se acorde 9 milioane lei, practic aici se
va diminua cu 9 milioane lei. De la articolul 39.02.07 venituri din vanzarea
unor bunuri apartinand domeniului privat 21 milioane lei. Deci Tn total 30
milioane lei care se vor acorda RATB-ului. Acesta este primul amendament.

AI doilea amendament Tn legatura cu RADET-ul, pentru completarea
subventiei pret - diferenta, pret ~i tarif de 147 milioane, propunem Tnproiectul
prezentat, va propunem suplimentarea cu 15 milioane lei avand Tn vedere
cuantumul datoriile curente acumulate de RADET catre ELCEN ~i pentru
continuarea serviciului public de Tncalzire furnizat populatiei pe parcursul
acestei ierni. Pentru mentinerea echilibrului bugetar propun acoperirea
subventiei din veniturile proprii ale bugetului local astfel: de la articolul
30.02.05.- venituri din concesiuni ~i Tnchirieri, 10 milioane lei, iar de la articolul
39.02.07- venituri din vanzarea unor bunuri apartinand domeniului privat, 5
milioane lei. Deci Tntotal 15 milioane lei.

AI treilea amendament, Tn legatura cu salubrizarea ~i deszapezirea
pentru includerea Tn proiectul de rectificare a sumei de 5 milioane ... ~i
deszapezirea sectorului 5 pana la sfar~itul anului 2010. Avand Tn vedere
preluarea activitatii de salubrizare ~i deszapezire din sectorul 5 pe seama
Municipiului Bucure~ti propun majorarea prevederilor aprobate Tn bugetul
Municipiului Bucure~ti la capitolul 74 - protectia mediului, titlul 20, alineatul
20.30.30 cu suma de 5 milioane lei prin diminuarea prevederilor aprobate Tn
bugetul Municipiului Bucure~ti la capitolul 51- autoritati publice, titlul 20,
alineatul 20.30.30, cu aceea~i suma. Practic se acorda 5 milioane lei.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Bacaintan, exista un proiect care a fost adaugat ordinii de zi,

proiectul nr.1 pe ordinea suplimentara. Aceasta este 0 alta problema, da?

Domnul consilier general Bacaintan Irimie Gabriel
Aici practic se acorda subventia pentru acest an, se acorda sumele,

acolo nu se spunea ....
in primul rand acest amendament a fost pregatit inainte ca domnul

Primar General sa vina pe ordinea suplimentara cu .... acel proiect este pe
ordinea suplimentara.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Acolo nu sunt sume, este 0 chestiune de principiu.
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Domnul consilier general Bacaintan Irimie Gabriel
Este 0 chestie de principiu. Noi suntem obligati sa constituim sursa.
AI patrulea amendament este la Spitalul Bughele ~i la Spitalul Sf. Luca.
La Spitalul Burghele: amendament pentru includerea in proiectul de

rectificare la Spitalul Burghele propun diminuarea sumei de 8.250.000 lei,
inclusa in proiectul de rectificare la cheltuieli de investitii cu 4 milioane lei ~i
includerea acestei sume la cheltuieli curente pentru acoperirea unor cheltuieli
curente, astfel: materiale ~i prestari servicii cu caracter functional - 2 milioane
lei; alte cheltuieli cu bunuri ~i servicii -1.800.000 lei; reparatii curente 150 000
lei; furnituri birou - 20.000 lei; materiale curatenie - 30.000 lei.

La Spitalul Sf. Luca, amendament: pentru suplimentarea in proiectul de
rectifjcare -la SpLtaJuLSf.Luca--8 -chel-tWe~i·I.Q-I'--Cbll"erne- cu--3-mj~0ane lei, astfel:
materia Ie ~i prestari servicii cu caracter functional - 1.000.000 lei; alte
cheltuieli cu bunuri ~i servicii - 2.000.000 lei. Pentru mentinerea echilibrului
bugetar propunem acoperirea sumei din veniturile proprii ale bugetului local
astfel: la articolul 30.02.05 - venituri din concesiuni ~i inchirieri - 2.000.000
lei, articolul 39.02.07 - venituri din vanzarea unor bunuri apartinand
domeniului privat - 1.000.000 lei.

AI cincilea amendament la Spitalul Cantacuzino.
Amendament pentru suplimentarea in proiectul de rectificare la Spitalul

Cantacuzino a sumei de 795,84 mii lei din surse proprii ale spitalului pentru
completarea datoriilor dotarilor a unei sali de operatie. Mentionam: lampa
scialitica - 250 mii lei, monitor - pat, 5 bucati - 100 mii lei, monitor functii
vitale, 2 bucati - 40 mii lei, pat terapie intensiva, 5 bucati - 125 mii lei, masa
operatie, 2 bucati - 284,84 mii lei s~fl bugetul institutiilor finantate din



veniturile proprii se va majora corespunzator atat la venituri cat !?i la cheltuieli
cu aceasta suma.

Va multumesc.

Domnul consilier Gaf - Deac loan
Am de depus un amendament Tnprogramul de investitii rectificat pe anul

2010, propun includerea Tn Iista de investitii a Spitalului Clinic Coltea a unei
pozitii noi fata de bugetul aprobat pe Hotararea C.G.M.B. nr. 66/2010,
respectiv camera sterila pentru transplant medular cu valoare estimata -
achizitie !?i instalare a echipamentelor, de 5124 mii lei. Aceasta investitie ar
permite efectuarea transplantului medular Tn acest spital din administrarea
municipalitatii, spital la care lucrarile de modernizare vor fi finalizate Tn scurt
timp. Suma de 5124 mii lei va fi asigurata din Tmprumutul din obligatiuni
municipale, adica din bonduri.

Va multumesc.

Doamna consilier Popa Maria
Propun ca Tn bugetul Centrului de proiecte !?iprograme educationale !?i

sportive sa se diminueze capitolul 71.01.03 - mobilier, aparatura, birotica !?i
alte active corporale cu suma de 200.000 lei !?i sa se majoreze capitolul
20.30.30 - alte cheltuieli cu bunuri !?iservicii cu aceea!?i suma. Practic ramane
nemodificat, per total.

Domnul viceprimar lovici Teodor Victor
Domnule pre!?edinte, domnule primar, stimati colegi, a!? dori sa fac

anumite amendamente la Administratia Spitalelor !?i Serviciilor Medicale ale
Municipiului Bucure!?ti. Este vorba de fapt de 0 eroare materiala cum s-a scris
Tn bugetul nostru, astfel, la capitolul 66.02 - obiective noi de investitii, la
Spitalul Clinic Colentina propunerea initiala a fost 200.000 dar valoarea
investitiei este de 9.300.000 lei. Inainte a fost trecut din eroare 200.000, noi
200.000 cheltuim anul acesta, nu se modifica nimic, este vorba de Tnscrisul Tn
buget, a uitat sa treaca valoarea totala a investitiei la primul capitol, 71.01.01.

La Spitalul de Ortopedie Foi!?or apare la propunerea facuta 200.000 lei
!?itrebuie sa apara 5.766 mii lei.

La Spitalul Gomoiu - 7144, 9 mii lei, Tn loc de 200, de cheltuit se
cheltuiesc 200 dar valoarea totala a investitiei este de 7.144,9 mii lei.

La Spitalul Dr. Dan Teodorescu, acela!?i lucru, se cheltuiesc 200
milioane dar la valoarea totala a investitiei este de 3.844 mii lei.



La Spitalul Filantropia avem valoare trecuta, 00 dar la mansardarea
spitalului, valoarea este de 2.368 mii lei din care anul acesta putem sa
cheltuim 100 mii lei.

La mansardare Spital Sf. Luca a fost trecut dintr-o eroare 200 mii lei,
trebuie trecut 4.822,64 mii lei ~i la capitolul doi se cheltuiesc 100 mii lei.

La capitolul 71.3 la reparatii capitale, la Spitalul Surghele pentru anul
acesta, au fost trecute la capitolul 1 la cheltuieli de angajament ~i la capitolul 2
credite bugetare suma de 525 mii lei. Administratia Spitalelor dore~te ca anul
acesta sa nu cheltuiasca nimic. La reparatii capitale, consolidare, extindere
Spital Malaxa, la capitolul 1 credite de angajament, avem suma de 44.362 mii
lei ~i la capitolul credite bugetare avem 1.800 lei. Deoarece Spitalul Malaxa
are ace~ti bani i~i face singur aceste dotari ~i cu ce mai ia de la ministere,
capitolul pentru ei ar fi zero la credite de angajament ~i zero la credite
bugetare. La reparatii capitale imobile la Administratia Spitalelor, in acest an
nu putem sa cheltuim mai mult de 900 mii lei la capitolul 2 unde era prevazuta
suma de 2.500 mii lei. Anul acesta cheltuim doar 900 mii lei pentru reparatii.

La reparatii Ambulatoriul Spitalul Foi~or ~i Gomoiu s-a facut 0 eroare
materiala la creditele de angajament s-a pus zero ~i la creditele bugetare s-a
pus tot zero. Aici avem fonduri europene ~i trebuie sa platim un avans la
credite de angajament de 1.800 mii lei ~i la creditele bugetare de 425 mii lei.

La reabilitarea Spitalului Carol Davila trebuie sa punem la credite de
angajament 3.500 ~i la capitolul 2 la credite bugetare trebuie sa cheltuim in
acest an, 3.500. Aceasta suma este necesara deoarece dupa cum ~titi,
sectorul 1 a facut ni~te lucrari la Carol Davila ~i nu mai are bani sa Ie termine.
Ne preda noua lucrarea ~i ca sa 0 finalizam avem nevoie de ace~ti bani. Am
sa depun amendamentul la secretariat.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Domnilor ~i doamnelor, tin sa multumesc domnului viceprimar ca a

corectat bugetul Administratiei Spitalelor. Va multumesc ca ati facut 0 trecere
in revista ~i 0 rea~ezare a sumelor, nu cred ca este bine sa se intample a~a ~i
va multumesc pentru faptul ca mai ramane un singur lucru ca bugetul, in
cuno~tinta de cauza sa binecuvanteze toate aceste propuneri pentru a nu ne
trezi cumva neacoperiti la vreun capitol, mai ales ca executia pe anul acesta a
bugetului se duce la peste 97%. Dupa cum ~titi ceea ce ramane este partea
cea mai mare din depozitele facute cu eurobonduri.

Domnul consilier Sadulescu Aurelian
Am 0 problema pentru care ma adresez primarului ~i secretarului, daca

vorbim de 0 indreptare a emrii materiaie pe ni~te documente care au fost
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trecute prin comisii la a alta valoare, vorbim de a nulitate a bugetului la
momentul acesta. Eu nu !?tiu cum le-a dat calculul la Tnchiderea pe cantu rile
bugetare daca sumele sunt altele? Poate ma ajutati dumneavoastra !?i Tmi
explicati. Domnule primar, domnule secretar, domnule prefect, daca ele au
fast prezentate !?iTntelegeti ca printr-un amendament sa rectificati un capitol
bugetar eu ma opun la chestia aceasta, pentru ca ne jucam cu sume.

Domnul presedinte de sedinta Murg Galin
Domnule Badulescu, unele erau a!?a dar la altele s-au modificat ni!?te

sume.

Domnul consilier general Badulescu Aurelian
Dar nu are cum. Haideti sa a luam ... Dar nu exista gre!?eala la mine.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Nu exista gre!?eala la eroare materiala, are dreptate ca .

Domnul consilier general Badulescu Aurelian
Hotarati-va, ori amanati acest proiect de buget pentru a !?edinta dupa ce

reluati circuitul documentului supus validarii prin !?edinta de consiliu, ca nu ne
jucam aici cu cateva miliarde !?iva rog amendamentele, mai ales pe unitatile
spitalice!?ti, sa fie sustinute de consultare cu managerul unitatii !?icu Gonsiliul
de Administratie. Eu nu cred, va arat eu unul la care nu s-a facut a!?a. Nu, la
unele nu s-a facut. Dar pana una alta, va rag domnule secretar !?i domnule
prefect sa va pronuntati pe ceea ce va rag eu.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
In cuvantarea viceprimarului s-a folosit particula respectiva, cu eroare.

Domnul consilier general Badulescu Aurelian
$i se Tnlocuie!?tesuma de, cu suma de.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Este vorba de mi!?care Tninteriorul articolului.
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Domnul Savoiu Vasile - director executiv Directia Buget
Poate exprimarea "eroare materiala" nu a fast tocmai reu!?ita, de fapt

este a lista Tnlocuita cu alta, dat fiind ca pana la sfar!?itul anului au mai ramas
foarte putine zile, oamenii !?i-au reconsiderat posibilitatea de a efectua
anumite investitii pentru ca pen L nele nu mal este timpu! material sa !e
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efectueze ~i atunci au preferat sa mute sumele de la un obiectiv la altul. Suma
per total este aceea~i, lista de acum 10 zile nu s-a modificat ~i lista pe care
v-o propune acum domnul viceprimar lovici, suma este aceea~i, mai exista
cateva elemente in sensul urmator, deci ce s-a modificat, cifrele pe care
domnul lovici vi le-a citit sunt cifre legate de creditele de angajament. Deci, de
bani care se rostogolesc in anul urmator pentru a termina investitia in regim
multianual. Dar per total, pe anul acesta pana la sfar~itul anului, suma este
aceea~i, prin urmare nu este 0 eroare materiala ci redistribuire intre
obie-c1ivele-deTnve-stitir;-!egal,-fara niCio problema. Peritru cain 10 zile de cand
"'1 exact printr-un amendament, dar este perfect legal. Se inlocuie~te lista
veche cu lista noua.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul director, haideti sa 0 c1arificam, nu este eroare materiala sunt

ni~te modificari in cadrul. ...

Domnul Savoiu Vasile - director executiv Directia Buget
Nu este eroare, sunt ni~te modificari in cadrul aceleia~i liste ~I ale

acelora~i sume.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
A fost 0 exprimare nefericita. Domnul Badulescu, sunteti multumit de

explicatie?

Domnul consilier general Badulescu Aurelian
Nu, eu m-am adresat secretarului ~iprefectului.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnul consilier acum vorbim de rectificarea bugetului. S-a facut 0

propunere de proiect de hotarare referitoare la rectificarea bugetului care
contine ni~te sume. Din cate inteleg eu care nu ma pricep la aceste sume,
fata de varianta de proiect de hotarare pe care ati primit-o dumneavoastra
sunt anumite modificari care urmeaza sa fie facute sub forma de
amendament. Daca nu se trec din alte capitole bugetare, ~i chiar daca s-ar
trece nu ar fi 0 problema, fiind modificari pe un singur capitol bugetar intre
partile componente se pot face prin amendament, nu este vorba de eroare
materiala. Se considera eroare materiala daca era aprobata 0 varianta ~i din
eroare s-ar fi aprobat alte sume decat cele ce ... , exact. Dar inca
dumneavoastra nu le-ati aprobat, urmeaza sa il aprobati. Daca sunteti de
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acord cu sumele propuse de domnul viceprimar lovici puteti sa va exprimati
optiunea la vot.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
De aceea se nume~te rectificare.

Domnul consilier Sadulescu Aurelian
Dar sa trecem peste asta ca nu conteaza. Pe viitor ca sa avem 0 .... , de

exemplu eu acum nu ~tiu daca la Filantropia prin mi~carea asta s-a modificat
ce era mai devreme cu ce se discutase initial. Trebuie sa tineti cont, directia
... am ridicat aceasta problema ieri la preluarea spitalelor de la sectorul 1.
Avem lucrari in desfa~urare care nu sunt acoperite. Va rog sa vorbiti cu
domnul Savu.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Exact acest lucru I-am vorbit ~i eu, haideti ca sunt doua raspunsuri

scurte, sa nu pierdem timpul. Unu, toate modificarile pe care le-ati auzit sunt
facute in interiorul bugetului, al capitolului respectiv, mutand aceste sume ca
ele sa poata fi cheltuite cu parcimonie ~i am facut ~i scorul care ramane la
sfar~it, pentru ca vom mai avea la inceputul lunii decembrie inca 0 rectificare,
de data aceasta pentru a compensa unele zone cum este RADET, RATS, etc.

$i doi, este trecut prin comisie ~i venirea directorului de la buget la
microfon este tocmai pentru a se obliga in fata dumneavoastra ca toate
aceste modificari discutate cu bugetul !?i gasit solutii, nu taiat IIpe picior in
baie", reprezinta garantia ca bugetul Administratiei Spitalelor poate fi cheltuit
cu responsabilitatile respective. Ma mira !?i pe mine insa altceva, dar nu are
nicio importanta. Sunt doi oameni de talie acolo, doamna Timofte !?i domnul
consultant fost director Suzduga. Eu nu !?tiu de ce era nevoie sa stea cu
fundul pe cama!?a pana acum, multe dintre ele, sincer vorbind se puteau face
prin ordonatorul principal de credite, mutat dintr-o parte in alta. Dar analiza i-a
spus altceva ..., domnului director Savu.

Domnul consilier Sadulescu Aurelian
Rugamintea este ca pentru rectificarea bugetara de luna viitoare, sa

tineti cont de unitati1e spitalice!?ti pe care Ie-am preluat de la sectorul 1 !?icare
au lucrari de modernizare in derulare !?i trebuie acoperite tinand cont ca vine
iarna !?ine trezim ca dam banii !?iploua in ele.
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
De acord, au fost trei anunturi, doar doua au fost valabile ~i s-au

materializat. Primul anunt a fost ca primarul sectorului 1 nu mai plate~te nimic
la Spitalul Carol Davila ca este in administrarea noastra !?iam acoperit cei 800
mii lei ca sa se termine lucrarile. La Spitalul Grivita, similar, a mai aparut 0
discutie cu Spitalul Coltea pentru lucrari, sa ne intelegem, dar ministerul a
revenit ~i acopera pe creditul lor, respectiv a~a cum e cu totul alt contract. Noi
ne ocupa doar de amenajarea a catorva spatii medicale pe reparatii generale.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Inca 0 rugaminte pentru ca sunt colegii consilieri de fata, domnule

primar va rog sa cuprindeti in rectificarea bugetara pe luna decembrie,
necesitatea instituirii unui centru pe langa Sf. Stelian in unitatea deja existenta
in fostul spital al studentilor a Centrului de monitorizare a minorilor, pentru ca
de 3 luni avem 0 problema la nivelul capitalei ca urmare a cre~terii consumului
de etnobotanice la minori. Avem 0 cre~tere spectaculoasa pe minori.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Va rog sa imi permiteti ca in prima ~edinta ordinara din luna decembrie

sa va prezint un proiect comun cu initiativa domnului consilier general Scarlat
care va ie~i din dezbatere publica, imi pare rau aceasta este forma, dupa
parerea mea noi a~teptam, dar ma rog, forma mananca fondul, tot de la
dumneavoastra am invatat. Am sa va prezint un proiect inchegat, scurt care
nu mai poarta numele nici de pilot, nici de nimic cu adapostirea ~i in acela~i
timp tratamentui acestor copii ca sa fie sco~i din ... , nu ma refer la tratamentul
de urgenta.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Eu vorbesc de tratamentul de urgenta avand in vedere efectele

secundare pe care Ie au la grupele de consum asupra comportamentului lor
pentru ca ace~tia nu au de niciunele, nu pot sa i~i dea seama cand sunt
schizoizi sau cand sunt consumatori ~i la ora actuala avem 400 cazuri de
minori cu varste intre 12 ~i 16 ani. In directia aceasta sa luati legatura inclusiv
cu cei de la DIICOT sa intensifice controalele, pentru ca este 0 problema
sociala serioasa.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Am avut intalnirea cu comandantul DIICOT pe Bucure~ti, pe aceasta

problema. A reie~it din ea ceea ce aseara ati vazut pe ecrane ca exista
aprobari date de primarii de sector, insa sunt aprobari oneste pentru sa
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cumpere brice, ace, nici vorba de etnobotanice, In schimb au facut
etnobotanice. Corpul de control ~i-a pregatit un plan nu am ce sa prezint aici
ca dupa aceea nu mai gase~te nimic, pleaca de luni seara, a Inceput sa
verifice lucrurile.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
inca 0 solicitare, domnule primar, pentru ca aceasta este problema

acestui Consiliu General sa dezbatem anumite probleme. $titi ca durerea mea
mare, mai ales pe RADET, atunci cand Intelegem sa asiguram, sa suplinim
anumite cheltuieli pe care RADET nu poate sa Ie faca datorita Incarcarii cu
penalitati, v-am solicitat 0 Intalnire comuna cu membrii guvernului pentru a
gasi un punct comun pentru a stinge sau a opri aceste penalitati. Nu pot sa
Indestulez un interes a unui grup de investitori care nu au decat ca punct
comun devorarea regiilor autonome care se reflecta asupra bugetului local,
practic tot asupra cetateanului, la nesfar~it. Solicit acest lucru, ori modificarea
Legii nr. 85/2006 pentru a introduce regiile autonome pe acela~i nivel de
securizare Impotriva falimentului ca ~i celelalte societati comercializare. Noi
nu ne platim factura curenta pentru ca suntem Ingenuncheati de celelalte
elemente care apar ca urmare a neplatii.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Am primit cu multa seriozitate ceea ce demult spuneti dumneavoastra,

am Inceput Intalnirile cu ei, se pare ca nu terminam anul ~i toate sumele pe
care Ie-am platit la modul cel mai onest la ...

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu au stins factura curenta?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Nu. Sting penalitati1e dar acestea se sting prin hotarare de guvern iar

acestea reprezinta corpul datoriei istorice din 1995.

Domnul consi!ier Badulescu Aurelian
Am Inteles, dar avem mijloacele necesare, ne dorim acest lucru?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Eu am sa va prezint stadiul Intr-o discutie personala dupa care rezultatul

II facem public aici In aceasta actiune.
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
A mai existat un amendament la RATB. Sa inteleg ca al nostru coleg de

la PD-L solicita 0 majorare cu 9 milioane de lei, cu aproape 30 milioane lei in
conditiile in care ce se intampla? Vine pe fondul subventiei sau acoperim
pierderi? Din cate ~tiu RATB-ul este 0 regie, deci avem pierderi pentru ca
daca avem pierderi avem 0 problema de profitabilitate, haideti sa vedem unde
suntem cu ele? Daca nu suntem profitabi Ii, haideti sa mergem la doctor care
sa spuna, ori schimbi ficatul, ori iti fac ...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
La mine au venit, a~a este.

Domnul consilier general Badulescu Aurelian
Haideti sa ne hotaram ca este vorba de bugetul Bucure~tiului.

Domnul consilier Bacaintan Irimie Gabriel
La RATB, problema se pune in felul urmator, atata timp cat noi fixam

pretul biletelor, de exemplu, adica veniturile lor, noi Ie fixam ~i nu suntem de
acord ca ele sa fie mai mari, noi trebuie sa platim diferenta prin subventie. Tot
bucure~teanul 0 suporta de la bugetul primariei, ace~ti bani sunt ai
bucure~tenilor nu sunt ai no~tri.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Atunci trebuie sa avem puterea sa recunoa~tem ca nu am spus care

este pretul corect al biletului.

Domnul consilier Bacaintan Irimie Gabriel
Diferenta este subventionata, acum este 1,3 lei.. .
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Am pus 0 intrebare clara, de unde vine diferenta? Este subventia pe

care 0 suportam sau este aceea, subventionam de fapt un pret care nu a fost
adecvat calculat? Haideti sa vedem, doar ca sa nu ne ia cetateanul cu
caramida pe strada? Sa ne lamurim, avem 0 problema de exercitiu la nivelul
RATB-ului? Pai unde vreti sa 0 lamuresc? Daca nu 0 lamuresc eu, cel de pe
strada cum sa 0 lamureasca? Pe mine ma intereseaza ce subventionez,
acum? Fara sa va suparati ~i fara sa va necajiti ca este in directia de
coordonare a dumneavoastra. U~or catre cetateanul de rand, catre cel care
merge 0 data la patru ani ~i noi sub diverse forme II determinam sau nu sa se
indrepte catre 0 culoare politica ~i sa nuJi spunem, domnule uite de ce vreau
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30 de milioane sa Ie duc acolo, ca ~i-am pus 3 lei biletul dar de fapt trebuia sa
II pun 7 lei. Acum vin cu un amendament ~i tot 9 lei TI fac. Aceasta este
problema.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Vreau sa fac urmatoarele precizari ~i RADET ~i RATB sunt servicil

publice de importan~a majora pentru Bucure~ti. In toata lumea, cele doua
servicii publice se subven~ioneaza, a~a se Tntampla ~i cu CFR-ul ~i cu ce vre~i
dumneavoastra. Noi avem nevoie de 226 milioane lei atat este suma pe care
am convenit-o cu ELCEN ca 0 yom asigura anul acesta ca sa trecem cu bine
Tn anul urmator. 0 suta de milioane, de asemenea vin de la MIRA. Noi avem
Tndiscu~ie cu ei, am fost la Oficiul Concuren~ei ~i am luat 0 hartie prin care ni
s-a spus ca nu reprezinta ajutor de stat ~tergerea acestor penalita~i, dupa care
urmeaza sa mergem la Ministerul Economiei care deja ~i-a dat acordul pentru
~tergerea acestor penalita~i ~i sa ob~inem 0 hotarare de guvern Tntr-una din
~edin~ele care urmeaza pana la sfar~itul anului. 226 milioane din care acum
aprobam 147 plus 15 milioane prin amendament. Restul pana la 226 .... , la
RATB, avem de asemenea din 55 milioane care sunt necesari ~i care
reprezinta subven~ie la nivelul anului trecut, deci dam aceia~i bani pe
subven~ie cat am dat ~i Tn anul 2009, dam acum 30 milioane, ramane sa mai
asiguram 25 milioane. Pentru cele doua sume ale RADET ~i RATB, avem
angajamentul Direc~iei Generale Economice ~iacordul Primarului General ca
Tn prima ~edin~a de rectificare din decembrie vor fi rezolvate aceste sume cu
prioritate.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Subven~ie Tnseamna ajutor. Ce ajut eu prin aceasta subven~ie? Ce

suplinesc eu prin subven~ie, ca tot nu m-a~i lamurit?

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Pre~ul real al gigacaloriei Tn Bucure~ti este 300 lei, da? Ceta~eanul

plate~te 119 lei, dupa ce s-a marit TVA-ul, restul, diferen~a este evident ca de
la 124 lei cat plate~te ceta~eanul pana la 300 trebuie dat subven~ie de la
bugetul de stat, ceea ce noi ne-am angajat. La fel se Tntampla ~i cu biletul de
RATB care 0 sa ne spuna exact cat este, nu ~tiu, 2, 3 lei costul real ~i noi
platim 1,3 lei.

De 5 ani nu am mar~tcostul la gigacalorie.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da. Domnule primar eu asta Tncere sa va explic dumneavoastra ....
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Oar in acela~i timp adoptam pe mana dreapta 0 subventie care calculat
ar fi acela~i lucru ca valoare.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Corect.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
$i atunci de ce nu vreti sa ne asumam raspunderea sa spunem ca

biletul RATB atat costa, ca pana la urma tot ei platesc, tot din colecta publica
iau. De ce doar ca sa Ii tinem calzi?,

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Sunt de acord cu dumneavoastra. Aceste observatii s-au facut ~i in

comisiile Consiliului. Pana la urma cel care poate sa propuna 0 asemenea
------------ -------------- ----------------- - ------------

masura legata de buget este Primarul General.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu numai primarul. Eu cred ca ~i dumneavoastra la acest microfon daca

va apucati ~i scrieti doua randuri ...

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Aveti dumneavoastra initiativa conform Legii nr. 215/2001, pe buget?

Bugetul se face la propunerea Primarului General.

Domnul consilier general Badulescu Aurelian
Oar sa fie la initiativa noastra sa spunem ca bucure~teanul tot atat

plate~te, nu plate~te mai putin, noi cream senzatia.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Este adevarat, este 0 hotarare comuna a noastra, pana acum am

hotarat sa tinem gigacaloria la 124. A~a s-a votat aici ~i la RATB 1,3. Cat e
domnule director acum biletul?

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Lasa RADET, eu vorbesc de RATB, domnule este regie autonoma? Noi

trebuie sa spunem cetateanului ca tot atat cheltuim cu el. Aceasta v-am rugal.

Domnul consilier Stan Ion
Domnule viceprimar vreau sa completez intrebarea domnului

Badulescu, dumneavoastra ati spus de 226 milioane, dar practic noi trebuie sa



Intelegem urmatorullucru. RATB-ul a!?acum bine ati spus. este un serviciu de
utilitate publica subventionat. intrebarea mea este. In afara de diferenta de
cost a biletului, noi subventionam sau ajutam persoanele cu handicap.
pensionarii. veteranii de razboi sau persoanele care nu au nicio conditie. nu
au nici salariul minim pe economie, !?omerii, sa circule. sa I!?igaseasca un loc
de munca sau sa i!?i duca copiii la !?coala? Sau elevii din familii amarate?
Pentru ca dumneavoastra ati vorbit global. Eu !?tiu ce inseamna RATB, aici
poate sa fie cheltuieli cu energia pentru tramvaie !?i troleibuze. sa fie
combustibilul, motorina pentru autobuze, piese de schimb, salarii. Pentru ce
sunt ace!?ti bani? Acest lucru vrem sa II intelegem exact. ca sa !?timce votam.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Pretul de cost real al biletului include tot ceea ce ati spus

dumneavoastra acum.- Adica. daca avem mai mu!t persona!. 91avem -12 mii
salariati. costurile regiei cu cauciucuri, cu tot ce Inseamna cheltuieli. daca
avem gratuitati. a!?a cum spuneti pentru handicapati. copii, etc., pentru
persoanele din administratia publica. !?titi bine ca acum doua !?edinte Ie-am
scos, tocmai ca sa mic!?oram aceasta subventie care a devenit
impovaratoare, eu trebuie sa va spun ca Primaria Capitalei, de exemplu
plate!?te la RADET !?i la RATB jumatate din bugetul anual al primariei. Toate
aceste costuri pe care dumneavoastra le-ati spus intra in pretul de cost al
biletului, iar ceea ce plate!?te cetateanul este una, pretul de cost real, diferenta
trebuie data prin subventie. Daca vrem sa corectam aceste lucruri !?i sa
scoatem subventia, este la latitudinea Consiliului General, gratuitatile pentru
... , daca ne apucam sa restructuram compania !?i sa 0 transformam in
societate, iar tine de vointa noastra, este 0 vointa politica, !?i a Primarului
General, deci toate aceste lucruri care unele sunt facute cu buna credinta
pentru ca elevii trebuie sa circule la ~coala, handicapatii trebuie sa fie protejati
pentru ca a!?aface fiecare societate civilizata, dar acestea reprezinta costuri !?i
ele trebuie acoperite de undeva. Ori nu plate!?te cetateanul. prin majorarea
biletului, ori Ie plate!?te prin subventie Consiliul General.

Domnul consilier Gaf - Deac loan
Sunt doua probleme foarte scurte. Ne yom confrunta!?i la RATB !?i la

RADET ~i in ani viitori cu aceea!?i gaselnita de a taia bani din alte parti
pentru a acoperi 0 subventie, pana la urma nedreapta. Daca vreti sa
rezolvam problema haideti sa subventionam !?isa ajutam persoanele care au
venituri scazute ~i nu pe toti bucure!?tenii pentru ca nu este corect ca
bucure~tenii care stau la bloc !?i au venituri de 5. 6, 7 mii lei lunar sa
primeasca subventie la caldura. Deci va trebui stimati colegi sa trecem la 0
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varianta de ajutor pentru incalzire ~i nu de subventie a~a per global. Revin la
chestiunea precedenta, ~i ii solicit domnului prefect ca in urmatoarea perioada
pentru ca se apropie ~i vacanta elevilor ~i studentilor sa intensifice controalele
la toate magazinele etnobotanice. Tn concordanta cu corpul de control al
Primarului General, Garda Financiara, Protectia Consumatorului ~i cu absolut
toate organele posibile ~i imposibile, efectiv pentru a Ie bloca activitatea sa nu
ne mai jucam ca vrem sa ii controlam. Ei trebuie opriti, ~i pentru a nu avea
de aceste sarbatori victime in randul copiilor va rog sa intensificati controalele
la toate unitatile. Pe cele care le-ati control at mai controlati-Ie odata.

Domnul consilier Stan Ion
Cu rezerva de a nu intra in polemica cu domnul viceprimar pentru ca nu

Iml doresc chestia aceasta, dar totu~i este 0 nelamurire. Noi astazi cand
discutam fara indoiala, nimeni nu vrea sa renunte la aceste subventii, tocmai
de aceea Ie discutam, dar discutam ~i posibilitatea de a avea 0 gestiune a
celor care beneficiaza de aceasta subventie pentru ca eu de multi ani de cand
sunt consilier aici nu am vazut nicio statistica pe care RATB-ul sa vina sa 0
prezinte. RATB-ul vine ~i spune ca mai are nevoie de bani, dar sa vina sa
spuna ca are 140.000 de copii, am 20.000 de handicapati, 180 de veterani de
razboi, 6000 sau 200.000 de copii din familii care nu au nici venitul minim pe
economie. Deci nu avem 0 situatie concreta.

Domnul presedinte de sedinta f\4urgCalin -
Avem cam 400.000 de gratuitati.

Domnul consilier Stan Ion
Pai astea 400.000 de gratuitati bineinteles ca nimeni nu vrea sa Ie ridice

oamenilor in nevoie, dar ideea este cum facem pentru ca eu am vaga
impresie, domnule primar ca ace~ti bani nu sunt doar pentru subventia
gratuitatilor sau pentru oamenii in nevoie. Astea sunt cheltuieli pentru
combustibil, pentru plata diferentelor de la energia pentru tramvaie ~i
troleibuze ~i aici ma intereseaza pentru ca un management defectuos facut de
un director la 0 regie de transport ca este RADET sau RATB, ne aduce
cheltuieli suplimentare. Asta vroiam sa imi explicati. Banuiesc ca asta a vrut
sa spuna ~i domnul Badulescu. Sa nu dam banii a~a aiurea daca nu avem un
management ca lumea acolo.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Tn luna decembrie la rectificarea de care vorbeam pentru cele doua

unitati inainte de acest lucru yeti asculta auditul extern, nu auditul nostru. Noi. ,



avem auditul nostru pentru ca multe din aceste lucruri au ramas inca
nelamurite pe ce se consuma banii.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Nu a!? vrea sa trecem cu vederea peste un aspect pe care eu iI

consider foarte important. In proiectul de hotarare la art. 4 scrie, "Primarul
General solicita detalierea dotarilor inscrise in listele de investitii". Conform,
legii listele de investitii se aproba in !?edinta de consiliu odata cu bugetul !?i
vroiam sa intreb ce facem cu acest aspect. Eu Tnteleg ca ar fi 0 varianta, dar
legea nu prevede 0 astfel de abordare.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Hai sa va explic, la investitii este 0 singura lucrare care a fost tot timpul

pe ... , am stat pe ganduri pana acum, pana am avut certitudinea ca ea poate
fi facuta. Este vorba de Camera Alba, a!?ase cheama, de la Spitalul Coltea.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Este vorDa de capitolur 65 invatamant.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Despre ce vorbim domnule? Ce investitii la invatamant?

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Art. 4 al proiectului de hotarare.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Da, dar nu !?tiu despre ce investitii este vorba. Astea toate sunt

investitiile cuprinse in programul nostru.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Probabil ca se face referire la dotarile de la programul. ...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
De la !?coli probabil, dar astea sunt prinse in program.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Eu zic sa Ie lasam pana la anul.



Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Nu. Am sa va explic de ceo Pentru ca acum conform promisiunii inca 10

!?coli sunt gata !?i cum dumneavoastra !?titi foarte bine ca eu nu sunt sigur
niciodata de banii care vin de la BEl !?i ati avut cel mai bun exemplu in luna
septembrie cand s-a intamplat ce s-a intamplat, ace!?tia sunt prevazuti !?i
folosibili. Deci in momentul cand in decembrie dam drumul la inca 10 !?coli,
!?colile acestea trebuie sa aiba !?ibanci !?itot ce Ie trebuie in a!?a fel incat ele
sa poata functiona, nu numai ziduri.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Moral sunt de acord cu dumneavoastra, insa legea nu ne permite,

spune c1arca trebuie adusa lista de investitii.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Hai sa II ascultam pe domnul ...

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Eu propun sa nu ne grabim !?i dupa ce se finalizeaza aceste investitii

prin programul BEl aprobam la momentul respectiv !?i Iistele cu dotarile pentru
aceste !?coli conform legii.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Asta inseamna sa ne blocam noi.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Nu este nicio problema, eu am spus cum este in lege dar daca

dumneavoastra doriti sa votati altfel nu este nicio problema. Eu mi-am facut
datoria.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Hai sa lamurim lucrurile acestea. Lasati sa spuna domnul director de la

Directia Buget toate astea !?iva propun sa II ascultam !?i pe domnul director
Hreapca.

Domnul Savoiu Vasile - director executiv Directia Buget
Aceasta practica este de cativa ani in buget, nu este de acum!?i anume

se refera exact la aceste obiective care sunt cofinantate 0 parte din bugetul
local, 0 parte dintr-o sursa europeana. Eu nu pot fi niciodata sigur daca
organismul european, BEI-ul in acest caz imi da banii, imi da ... Este 0
cutuma.
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Domnul presedinte de sedinta Calin Murg
.... Stati putin. Domnule Bogdan Hreapca, director la Directia Investitii,

aveti ceva de declarat?

Domnul Hreapca Bogdan - director general Directia Generala de
Dezvoltare si Investitii

Referitor la capitolul cu dotarile ~colilor, ele trebuie prinse a~a cum
colegul de la Directia Buget a facut-o, pentru ca noi nu numim, datorita
faptului ca aceste ~coli sunt reabilitate, toate dotarile nu reprezinta prima
dotare, a~a cum este stipulat Tntr-un capitol financiar. Daca ele s-ar numi
prima dotare, atunci n-ar trebui sa facem chestia asta. Dar ele nu sunt prima
dotare, pentru ca discutam de reabilitare ~coli ~i atunci trebuie facut a~a, altfel
nu putem sa licitam. Dotarile sunt noi, dar nu sunt prinse Tn capitol financiar.
Ministerul de Finante a discutat cu noi timp de trei ani de zile ~i a considerat
ilegala numirea "prima dotare". $i atunci nu pot eu sa hotarasc, nici mie nu Tmi
convine lucrul acesta, dar asta este realitatea ~i altfel nu putem sa facem.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va multumesc, domnule Director. Domnule consilier Cornel Potera~u,

sunteti multumit de explicatie?

Domnul consilier Poterasu Conel Constantin
Nu, este 0 explicatie, eu doar am spus ce prevede legea, fiecare

consilier voteaza cum Ii dicteaza con~tiinta. $i a~ mai avea un aspect: pentru
ca nu au fost pe ordinea de zi interpelari, profit de aceasta ocazie, pentru ca e
yorba tot de cheltuieli, nu este un amendament, este doar 0 solicitare pentru
domnul Primar General, sper ca nu se supara, promovarea turistica a
Bucure~tiului este una din prioritatile actualului mandat. in luna octombrie s-a
desfa~urat la Romexpo Targul de Turism al Romaniei, la care noi, Primaria
Municipiului Bucure~ti am participat prin Asociatia de Turism a Municipiului
Bucure~ti, asociatie de turism Tn care noi suntem membrii-fondatori, prin
Hotararea C.G.M.B. nr. 306/2008. $i 0 sa va rog, daca sunteti de acord, sa
dispuneti Tntocmirea unui raport de participare a Primariei Municipiului
Bucure~ti la acest targ, respectiv a Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti, incluzand Tn bugetul aferent activitatilor de turism ~i cheltuielile
efective cu acest eveniment. Detalierea cheltuielilor se va face pe fiecare
institutie participanta la acest targ. Nu e 0 problema ...
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Va multumesc, pentru ca tin sa va spun ca toate lucrurile acestea sunt

istorie, adica ele sunt platite. Ele sunt platite, iar daca dumneavoastra mai
insistati, pe capitolul de lege, !?iatunci m-a derutat ca ati avut amabilitatea sa
Tmi spuneti dupa ce s-a Tntamplat. Nu, nu, lasati, a!?a a fost. Bine ca s-a
Tntamplat a!?a,am Tnteles sa Ie sustin, deci orice fel de discutie este ...

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Nu am Tnteles afirmatia ca s-a platit !?iva uitati la mine ...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
S-a platit, Tn sensul ca am platit acest eveniment al Primariei

Municipiului Bucure!?ti prin Asociatia de Turism.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
Asta vroiam sa !?tiu,cat s-a platit?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Doua sute de mii s-au platit.

Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
o hartiuta !?tie sa Tntocmeasca cineva de la directia respectiva. Sa vad,

negru pe alb.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Nu, daca Tmi puneti cuvantul la Tndoiala, pierdem timpul.

Doamna consilier Chiris Mariana
Vreau sa amintesc domnului consilier, nu-i spun numele, ca sa nu aiba

drept la replica, oricum acest eveniment la care noi am participat, Consiliul
General al Municipiului Bucure!?ti, prin sustinerea !?i prin reprezentarea
Primarului General, am fost evidentiati de Pre!?edintele Asociatiei de Turism
European !?i vreau sa va mai spun ca acest eveniment nu a costat mai mult
decat un linoleum pe care TIpuneti dumneavoastra la Sectorul 1, Tntr-o sala.

nu
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Domnul consilier Poterasu Cornel Constantin
M-am lamurit acum, mi-a spus domnul Primar General, am vazut ~i la

Domnul Director de la Directia Buget sumele, m-am lamurit, nu este nicio
problema. Oar nu am inteles de la colega mea, care vad ca da cu parul ~i fuge
sau n-am inteles ... , a facut 0 afirmatie pe care nu am inteles-o, cu sectorul 1,
eu nu sunt din sectorul 1, nici macar nu locuiesc in sectorul 1.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Haideti sa trecem mai departe. Multumesc. Vis a vis de buget mai vroiau

sa se exprime domnul consilier Dinca Dumitru, domnul consilier Pop Romeo ~i
la sfar~it domnul consilier Popescu Adrian. Va rog frumos, cat mai scurt.

Domnule Dinca, ati renuntat? Domnul Dinca a renuntat. Domnul. , ,
consilier Pop ~i domnul consilier Popescu, dupa care se inch ide. Gata.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Domnule Director Savoiu, va rog frumos, a~ vrea sa va intreb ... Domnul

Director Savoiu este in sala? Domnule Primar General, am ~i eu ni~te
intrebari sa va adresez.

Domnule Savoiu, in bugetul pe anul 2010 ... ma urmariti? La anexa
2.41.1, bugetul propriu al ordonatorului principal de credite. Avem obiective de
investitii in continuare ramase de executat la 31.12.2009 ~ase miliarde patru
sute optzeci ~i patru de milioane ~apte sute nouazeci ~i noua de lei noi, da?
S-au executat anul acesta cat s-a executat, au mai ramas pe investitii in
continuare pentru anii urmatori, doua mil@rcj_~_~il1cis~e __cle_miILoane__d_eU~l
ceeace--in-seamn~r dragicoiegCdouazeci ~i cinci de mii de miliarde pe
investitii in continuare. Mergem la B: obiective de investitii noi. Domnule
Savoiu, confirmati-mi cifrele. Deci, obiective de investitii noi, care s-au
introdus anul acesta. Obiective de investitii noi, valoarea reactualizata, ~ase
miliarde doua sute patruzeci ~i opt de milioane noua sute cincizeci ~i ~ase de
mii lei, ceea ce inseamna ~aizeci ~i doua de mii de miliarde patru sute. Sunteti
de acord domnule director? $aizeci ~i doua de miliarde de lei la obiective de
investitii noi. In total la investitii noi am cheltuit ni~te bani anul acesta ~i
ramanem cu cheltuieli pentru anii urmatori cu cinci miliarde trei sute nouazeci
~i noua de milioane, ceea ce inseamna in lei vechi cincizeci ~i trei de mii de
miliarde, pe obiective de investitii noi. Adunam obiectivele de investitii in
continuare douazeci ~i cinci de mii de miliarde cinci sute de lei vechi, cu
obiectivele de investitii noi cincizeci ~i trei de mii de miliarde vechi ~i ajungem
la concluzia ca numai in acest capitol la Primaria Municipiului Bucure~ti avem

31



in anii urmatori opt zeci de mii de miliarde pentru investitii in continuare ~i
obiective de investitii noi.

Cum credeti ca yeti finanta aceste lucrari in urmatorii ani? Aveti intentia
I I I , t

sa faceti un credit, sau aveti alte solutii? Acesta a fost prima intrebare.
A doua intrebare. Pe transporturi, avem treizeci ~i trei de mii de miliarde

lei vechi investitii in continuare ~i cinci zeci ~i opt de mii de miliarde de lei
vechi, investitii noi. Mi Ie confirmati domnule director Savoiu? Cum yeti finanla
lucrarile in continuare ~i lucrarile noi in urmatorii ani? Aveti ceva intentii? In
total la ceea ce v-am spus eu, aici sunt vreo suta ~aizeci de mii de miliarde de
lei vechi, lupta pe bani de intete~te foarte tare la noi la Primaria Generala. In
aceste conditii am 0 alta intrebare. La Administratia Strazilor se deschide. .
finantare pe lista noua de investitii la doua sute patruzeci de strazi.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Oragi colegi, vorbe~te un coleg de-al nostru care dore~te sa ne

comunice concluziile dansului. Va rog sa mentinem lini~tea in sala.
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Oomnul consilier Pop Romeo Teodor
Eu am vorbit pana acum de cele optzeci de mii de miliarde lei ~i alte

optzeci de mii de miliarde lei la transporturi. Spre exemplificare la
Administratia Strazilor se deschide finantare la doua sute patruzeci de strazi,
toate avand finantare intre cinci sute de milioane de lei vechi ~i un miliard de
lei vechi. Valoarea totala a investitiei pe aceste strazi fiind de aproape trei mii
de miliarde de lei vechi, din care noi finantam anul acesta pana in 0 suta
cincizeci de milioane de lei. Atentie! 0 suta cincizeci de milioane de lei vechi
trebuiesc pentru caietul de sarcini sa scoatem la licitatie, achizitionam lucrarea
din ce bani 0 executam? Intre cinci sute de milioane de lei vechi ~i un miliard
de lei vechi finantare, iar valoare tuturor lucrarilor la aceste doua sute.
patruzeci de strazi sunt intre doua mii cinci sute de miliarde de lei vechi ~i
doua mii opt sute de miliarde lei vechi. Achizitionam lucrarea, apoi din ce
bani facem aceste lucrari? Toate aceste lucrari sunt ~i aprobate prin studii de
fezabilitate ~i indicatori tehnico-economici, sunt aprobate de catre Consiliul
General al Municipiului Bucure~ti. In aceste conditii, noi avem pe bugetul
actual al Primariei Generale pe anul in curs studii de fezabilitate ~i aprobare
de indicatori pentru noi lucrari in valoare de vreo doua mii de miliarde de lei,
numai la capitolul locuinte avem studii de fezabilitate in valoare de 0 mie doua
sute de miliarde de lei vechi. Sigur aici intra Planul Urbanistic General care
are patru sute patruzeci de miliarde de lei vechi ~i cele trei sute de miliarde
pentru autostrada domnului Primar General. Oar restul de cinci sute de
miliarde de lei vechi, .... , de ce ne tre uie atatea studii de fezabilitate?
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Alta intrebare. De ce aprobam la investitii a mie ~apte sute
~aptesprezece miliarde de lei vechi la RA.D.E.T., lucrari noi, cand nu ati
decis, domnule Primar General impreuna cu Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti ce facem cu acest RA.D.E.T. Avem lucrari noi de a mie
~apte sute ~aptesprezece miliarde de lei, finantate pana acum in proportie de
patru la suta. Avem la alimentare cu apa a mie ~apte sute ~aptezeci de
miliarde de lei vechi. Am inceput douazeci de gradinite care ne costa toate
doua mii de miliarde de lei ~i finantam ~apte miliarde ~i jumatate pe anul
acesta la fiecare gradinita, in total a suta cincizeci de miliarde vechi, din doua
mii de miliarde. Sunt enorm de multi bani de cheltuit. Care este sursa? Va
multumesc.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Domnule consilier general, fara nici un fel de suparare, "este u~or a scrie

versuri cand nimic nu ai a spune". Vreau sa lamurim un singur lucru. Toata
aceasta executie bugetara care se face in Bucure~ti, cu toate promisiunile
facute RA.T.B.-ului ~i RA.D.E.T.-ului, cu dorinta de a nu cre~te gicacaloria,
cu lupta care s-a dat ~i pe care nu aveti de unde sa a ~titi. Daca doriti
neaparat, eu sa ~titi ca la discutiile pe care doriti sa Ie aveti, sa va lamuriti cu
aceste lucruri, puteti sa discutati Tn particular cu mine ~i cu cei doi directori.
A~a spuneti, dar nu incercati sa impresionati poporul cu sume de mii de
miliarde de lei pe care ... Dumneavoastra probabil ca habar nu aveti ca la
Administratia Strazilor, la Tntretinerea strazilor sunt programe multianuale.

Domnule consilier general, daca dumneavoastra veti dori raspunsuri
punctuale iar multumirea sau nemultumirea raspunsurilor executivului poate fi
adusa aici in Consiliu ca a~a este normal, atunci va rag sa a faceti atunci. Nu
sa perturbam cu totii, puteti sa puneti a intrebare domnule consilier general,
frumos ~i eleganta .... , va dau cuvantul meu de onoare ca Ie ~tiu mai bine ca
dumneavoastra. Credeti-ma ca dupa cate ~titi acesta este printre altele ~i rolul
meu de a fi, ordonator principal de credite. Sunt in stare sa va anunt ~i
respectuos sa va informez pana la ultimul banut. Nu lasati impresia generala
ca se fac cheltuieli ~i nu ~tim unde. Cu tot ceea ce am venit in fata
dumneavoastra, cu bunele, relele ale bugetului ... , mai devreme ati vazut,
erau problemele de mutat sume in bugetul de la Administratia Spitalelor,
dintr-o serie intreaga de motive. Sigur ca foarte multa dreptate au colegii care
Tnaintea dumneavoastra ~i dupa aceea dumneavoastra ati ridicat urmatoarea
problema: este RATB-ul a gaura neagra? Este RADET-ul a gaura neagra?
RADET -ul ati spus dumneavoastra, la RATB nu aveti nicio ... , nu este vorba
numai de subventie, de aceea v-am spus ~i mi-am luat angajamentul in fata
dumneavoastra ca in luna decem brie, inainte de mica rectificare facuta, daca
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va mai fi cazul, va voi citi ~i va voi prezenta pentru ca a~a este normal auditul
extern de acolo plus auditul extern de la RADET, dupa care va voi prezenta
toate masurile care se impun ca sa nu mai avem parte de cheltuieli de aruncat
peste gard servieta cu bani ~i ne~tiind unde se duce.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Eu ~tiu ca ... , dar Tnconditiile acestea eu va pun 0 Tntrebare fireasca. De

ce aprobam noi lucrari de 1770 de miliarde la RADET, lucrari noi pe care Ie
deschidem anul acesta? Daca noi nu ~tim ce facem cu ele? Exact aceasta a
fost Tntrebarea mea.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Noi ~tim ce avem de facut cu el.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Achizitionam lucrarile ~i ... , ba da, pentru ca sunt Tnceput de finantare.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Sunt lucrari, unele dintre ele care sunt Tncepute de anul trecut ... , Tn

201 0 ~i au Tnceput anul acesta ~i nu pot sa II las pe baiatul acela descoperit
cu ele, pentru ca s-a obi~nuit ca din banii de subventie sa Ti foloseasca la
investitii pentru asta, este cu totul altceva.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Lucrarile noi sunt cele Tncepute anul acesta?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Da. Practic au Tnceput anul acesta. Licitatiile Ie-au facut anul trecut ~i

acum au Tnceput.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
$i ati semnat sa demareze lucrarile?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
in ianuarie, februarie ce trebuia sa fac pentru cetateni? Cand se

lucreaza eel mai bine? in martie, aprilie, mai, iunie, iulie, august ...
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier general, am gasit 6 milioane de euro care vin de pe

vremea domnului Videanu l?icare in 2008 cand mi-am preluat mandatul mi s-a
spus ca sunt folositi la terminarea contorizarii. Tn 2009 mi s-a spus ca sunt
folositi la terminarea contorizarii, in 2010 mi s-a spus ca sunt folositi la ... ,
erau neatinl?i de doi ani datorita imbecilitatii unor stimati oameni din executiv,
pentru ca nu am alt cuvant. Da. In acest moment cele 6 milioane sunt, ultima
plata in luna decembrie va insemna inchiderea a tot ce inseamna contorizare.
Raman inca 1800_de scari ...

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Nu ma refeream la contorizari.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Eu v-am dat un exemplu.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Exemplu acesta inseamna lucrari in continuare l?i lucrari finalizate.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Mai mult decat atat, prin hotararea dumneavoastra

Guvernului, uite hai sa zicem ne-am adresat ...
v-ati adresat,

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Eu ma refer la 1770 miliarde lai noi, lucrari noi, cand in decembrie veniti

cu ceea ce veniti.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Imi dati voie sa termin spunandu-va de unde se due banii la RADET?

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Nu.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Pai nu va intereseaza ca primaria platel?te datoriile RADET-ului din

2006? Nu va intereseaza ca p1atel?tecredite 30 de milioane ....
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Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Stati putin ca nu m-am referit la sumele alea, m-am referit la sume de

investitii.,



Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Veti avea raportul RADET-ului ~i raportul nostru.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
... 20 de gradinite care au valoare de 20 miliarde.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Nu.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Pe buget scrie 7,5 miliarde pe fiecare gradinita ...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Nu, pentru ca dupa cum bine ~titi nu Ie-am inceput. Era suma

corespondenta celor 40 de milioane euro pe care nu Ie-am primit niciodata
pentru ca nu au vrut finantare. Jumatate noi, jumatate BEl. Cum sa Ie scot din
buget, domnule?

Domnul consilier Stan Ion
Domnule pre~edinte, domnule primar eu am doua chestii pe care vreau

sa Ie lamuresc cu dumneavoastra vis-a-vis de subventia de la RADET.
Presupun ca dumneavoastra impreuna cu salariatii din subordine, aveti
intentia sa faceti 0 inventariere exacta a celor care ar trebui sa beneficieze de. .
aceasta subventie. Banuiesc ca v-ati gandit ~i dumneavoastra, sau
colaboratorii dumneavoastra sa faceti 0 inventariere pentru ca de acest
proiect de subventie generos ~i larg beneficiaza ~i cabinete de avocatura care
sunt in blocuri, cabinete de stomatologie. sedii de firme, persoane care au
salarii peste 40, 50, 60 milioane ~i atunci facem 0 nedreptate pentru ca mi se
pare aberant sa subventionam pe cei care i~i pot permite sa plateasca
gigacaloria. in al doilea rand, poate ca ar trebui domnule Primar General sa va
ganditi pentru ca ~i cei care stau la case sunt locuitori ai Bucure~tiului ~i dupa
cum ~titi este un program prin care primesc subventie pentru incalzirea cu
lemne. Avem cateva sute de mii de familii in Bucure~ti care stau la case ~i
niciodata in aceasta ~edinta, in afara de faptul ca ne contrazicem de multe ori
intre noi, nu venim cu solutii punctuale. Va ganditi ~i la 0 varianta prin care sa
ii ajutam ~i pe ace~ti nenorociti care dupa ce ca nu au nici gaze, nici apa ~i
canalizare pe multe strazi, nu au nici posibilitatea pentru ca sunt familii
nevoia~e in comparatie cu ceilalti care de multe ori i~i permit dar beneficiaza
de acest ajutor. A~ vrea prin intermediul salariatilor pe care Ii aveti in
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subordine, sa faceti 0 inventariere a acestor probleme ~i sa gasiti 0 solutie ~i
pentru ceilalti care stau la casa. Multumesc.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
A~ vrea sa credeti ca din luna iunie am incercat sa atingem aceste tinte

in acest an. Nu am reu~it acest lucru din cauza tulburarilor financiare ~i a
ordonantelor care au venit una dupa alta, cu reducerile financiare, ~i am sa va
explic. Ministerul Muncii timp de trei, patru luni nu a fost in stare sa ne puna la
dispozitie nicio data cu privire la salarizare, daca depa~e~te 20 milioane, daca
nu dep~~e~te 20 milioane, etc. in aceste conditii am adunat, ~i vazand sumele
de care vorbea domnul consilier general, neavand nicio frica, ca nu se
cheltuie~te dar avand frica de a Ie cheltui pe ce trebuie ~i nu pe prostii am
constituit un fond ca sa putem sa tamponam gigacaloria ~i sa 0 pastram la
acest nivel, la vremea respectiva ~tiind foarte c1ar ca au inceput analizele pe
cele doua societati care vor urma calea pe care 0 veti hotari dumneavoastra.
in orice caz vreau sa va spun ca nu se poate face 0 discriminare, am luat de
exemplu studentii, am luat familiile cu copii pana la 14, 15 ani, dupa toate
statisticile nu am putu sa facem nimic. Am ajuns la concluzia ca singura ~i
bine ca am_ avut posibilitatea sa 0 facem,. sa tamponamgigacaloriatDsa am
spus foarte deschis ca daca gigacaloria cre~te a~a cum vad ca este tendinta
la unii atunci nu vom mai fi in stare sa putem acoperi aceasta compensatie.
Sigur ca anul viitor nu va mai merge a~a, va merge direct pe tinte, pe un card
municipal ~i vom gasi ~i solutia ca oamenii sa nu simta efectiv impartind pretul
gigacaloriei care Dumnezeu ~tie care va fi anul viitor, pe toata perioada anului
pentru a putea trai cu 0 grija mai mica ~i nu sa ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul primar, doar un comentariu nu doar Ministerul Muncii poate fi

invinovatit, am fi putut folosi anchetele sociale ...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Aveti dreptate, ~i Ministerul Administratiei ~i Ministerul Finantelor care nu

a dat baza ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am fi putut folosi ~i anchetele sociale de la sectoarele Bucure~tiului ...

!\l~/~rr 6'
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Nu, este 0 mare confuzie, ce spunea domnul consilier general, lemnele

~i ajutoarele pentru incalzire acolo sunt trecute capitol distinct in bugetul
primarilor sectoarelor.

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Domnul pre~edinte va rog sa trecem la vot ~i in acela~i timp ii propun

domnului Primar General, evident ca se simte nevoia unei comunicari mai
dese, ~c'LQrganilam Q .masa rotunda intre dumneavoastra ~i noi consilierii
generali unde sa dezbatem toate aceste probleme pentru ca ~edintele sa tina
mai putin.

Domnul consilier Bacaintan Irimie Gabriel
Colegul nostru Pop Romeo a pus 0 intrebare domnului primar, s-a

incurcat dumnealui in lei vechi ~i lei noi, dar ideea era urmatoarea: primaria s-
a angajat cu peste 18 miliarde lei noi ~i I-a intrebat pe domnul primar, cum
vede dumnealui in anii urmatori rezolvarea acestor probleme? Noi practic
facem aceste contracte ~i de unde avem ace~ti bani? Dumnealui vede cumva
ca primaria sa faca credite externe? Aceasta era intrebarea concreta ~i
punctuala.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Este peiorativa pusa intrebarea, studiul de fezabilitate este cel care a

stat la baza inceputului lucrarii. Daca nu bagam banii in investitii
dumneavoastra credeti ca ie~im din criza? Va spun eu ca in acest an avem
noroc pentru ca s-a colectat ~i a venit Ministerul de Finante, s-a colectat atat
cat trebuia sa colectez ~i aceasta imi asigura baza nu pentru zece investitii cat
a~ vrea sa facem la anul, poate pentru opt sau ~apte. 0 sa avem mai putin
dar am compensat eu cu 14 parteneriate publice private domnule consilier
general ~iasta nu inseamna bani din buget.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Poate ca ar fi bine sa va ganditi ~i la ni~te credite externe mai largi.

Domnul consilier Popescu Costin Adrian
Domnule primar, ca sa fac ~i eu 0 gluma, nu va mai enervati deoarece

colegii de aici din partea dreapta de la majoritatea consiliului general se agita
foarte tare, au puncte de vedere divergente, dar dan~ii sunt aici ca sa apere
democratia nu sa 0 practice a~a ca vor vota cu totii ~i nu vor fi probleme.
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A~ vrea sa spun ca grupul PSD sustine amendamentele facute de
comisia economica, acelea privitoare la RATB ~i la RADET ~i la salubritate,
dar in special la RATB ~i la RADET noi consideram ca, mai ales pentru ca
dumneavoastra v-ati dat acceptul ~i ati fost de acord cu aceste amendamente,
in aceasta perioada de criza nu era nevoie de marirea pretului nici la
gigacalorie nici la pretul de la RATB ~i a~ vrea sa Ie spun colegilor care
vorbeau de cine merge cu RATB-ul, va spun ca in mod sigur oamenii care au
bani nu merg cu RATB-ul ~i nu ii yeti proteja pe aceia. Cei care au bani merg
cu ma~ina. Deci vreau sa va spun ca sustinem aceste amendamente.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Eu va propun, pentru ca s-a discutat foarte mult, sa votam pe pachete

de propuneri, propunerile in grup ale domnului Bacaintan, ale domnului lovici,
ale colegilor no~tri.

Va supun votului amendamentele facute de domnul Bacaintan, am sa vi
Ie aduc aminte foarte pe scurt: suplimentarea subventiei la RATB,
suplimentarea subventiei la RADET, suplimentare pentru salubrizare,
deszapezire in sectorul 5 ~i diverse modificari la Spitalul Burghele, Sf. Luca ~i
Cantacuzino. Acestea sunt amendamentele domnului Bacaintan.,

Cine este pentru aceste amendamente? majoritate de voturi, impotriva?
o voturi, abtineri? 0 voturi..

Aceste amendamente au fost adoptate.

Urmatorul amendament a fost facut de domnul consilier Gaf- Deac vis-a-
vis de camera sterila de transplant medular de la Spitalul Coltea.

Va supun la vot acest amendament.
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0

voturi.
Acest amendament a fost adoptat.
Supun la vot amendamentul doamnei consilier Popa Maria, vis-a-vis de

Centrul Proiecte Educationale ~i Sportive. Este yorba despre 0 mi~care de
bani de la un capitol la altul.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot amendamentele formulate de domnul viceprimar lovici
Victor Teodor care se refera la Spitalul Coltea, Spitalul Ortopedie Foi~or,
Spitalul Gomoiu, Spitalul de Chirurgie Oromaxilofaciala "Dan Teodorescu",
Spitalul Filantropia, Spitalul Sf. Luca, Spitalul Dr. Burghele ~i Spitalul Malaxa,
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la reparatiile de la Administratia Spitalelor, la reparatiile de la Ambulatoriul
Foi~or ~i Gomoiu ~i Spitalul Carol Davila.

Gine e-ste-pentru~majOfitatede vGturi,impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului
propriu al Municipiului Bucureljti pe anul 2010, in integralitate cu
amendamentele adoptate.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investitii "Parcare supraterana Stadionul National Lia Manoliu".

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investitii "Pasaj rutier Piata Charles de Gaulle".

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 6
voturi (Alexe F., Scarlat H., Potera~u C., Nitu R., Meran D., Purcarea S. ).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea proiectului "Modernizare infrastructura rutiera Piata
Sudului" lji a cheltuielilor legate de proiect, pentru solicitare finantare
nerambursabila prin Programul Operational Regional 2007-2013, Axa
prioritara 2 "imbunatatirea infrastructurii de transport regionale lji
locale", Domeniul major de interventie 2.1 "Reabilitarea §i modernizarea
retelei de drumuri judetene lji strazi urbane-inclusiv
constructia/reabilitarea ljoselelor de centura".

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi .

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea documentatiei tehnico-economice !ji a indicatorilor
tehnico-economici aferenti proiectului "Modernizare infrastructura
rutiera Piata Sudului" ..

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Protocolului de cooperare dintre Ministerul
Transporturilor !ji Infrastructurii !ji Municipiul Bucure!jti in vederea
realizarii unor obiective de investitii.

Cine este pentru? 29 voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 16 voturi
(Alexe F., Scarlat H., Potera~u C., Nitu R., Meran D., Purcarea S., Tanase I.,
Stan I., Draghici A., Popa M., Giugula D., Sitaru J., Rizoiu M., Nedelcu C.,
Paduraru A., Mihailescu I.)

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei Hotarari
privind trecerea unor terenuri in suprafata totala de 1627 mp., ce apartin
imobilelor situate In Bucure!jti, ~oseaua Pipera nr. 49, sector 2,
identificate cu indicatoarele cadastrale 11124/1 !ji 11124/2 !ji ~oseaua
Pipera nr. 63-65, sector 2, identificate cu indicator cadastral 13651/2 din
proprietatea privata a statului !ji din administrarea Ministerului
Administratiei !ji Internelor, Patriarhiei Bisericii Ortodoxe Romane -
Arhiepiscopia Bucure!jtilor - Manastirea Christiana !ji a Societatii
Romane de Televiziune, in domeniul public al Municipiului Bucure!jti, in
vederea realizarii obiectivului de investitii "Supralargire ~oseaua Pipera
- Calea Ferata - Bucure!jti - Constanta - Str. Macin".

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
A~ vrea safac GatevapreGizar~-~sava reg sa exercitati vetu! pezitiv, am

sa ma explic. Toate aceste terenuri reprezinta portiuni care nu pot fi
expropriate decat In felul acesta, ele apartinand domeniului statului. Mai mult
decat atat s-au purtat discutii cu organismele carora Ie apartin, ma refer la
celelalte: Ministerul Administratiei, Biserica Ortodoxa, Arhiepiscopia, etc. ca sa
putem sa continuam ce avem de continuat avand In vedere ca celelalte
expropnen ....
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot proiectul de hotarare privind solicitarea catre Guvernul

Romaniei de emitere a unei Hotarari privind trecerea unor terenuri in
suprafata totala de 1627 mp., ce apartin imobilelor situate in Bucure§ti,
~oseaua Pipera nr. 49, sector 2, identificate cu indicatoarele cadastrale
11124/1 §i 11124/2 §i ~oseaua Pipera nr. 63-65, sector 2, identificate cu
indicator cadastral 13651/2 din proprietatea privata a statului §i din
administrarea Ministerului Administratiei §i Internelor, Patriarhiei
Bisericii Ortodoxe Romane - Arhiepiscopia Bucure§tilor - Manastirea
Christiana §i a Societatii Romane de Televiziune, in domeniul public al
Municipiului Bucure§ti, in vederea realizarii obiectivului de investitii
"Supralargire ~oseaua Pipera - Calea Ferata - Bucure§ti - Constanta -
Str. Macin".

Cine este pentru? 46 voturi, Tmpotriva?0 voturi, abtineri? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare pentru
aprob~r~~JisJei_ c::I.~_r_e~ClrtJ:z~~e__ClI()(:uirltE!Jo.rj~chi~iti().na~~__~aucorl~trllit~_
din fonduri proprii ale Primariei Municipiului Bucure§ti, propusa de catre
Comisia de evaluare a situatiilor deosebite in care se gasesc cetatenii
Municipiului Bucure§ti, solicitanti de locuinte socia Ie.

Domnul consilier Stan Ion
Domnule pre~edinte, noi nu avem lista, cel putin eu nu 0 am ~i nu avem

nici dosarul care sa ... , nu ~tim cine beneficiaza ~i Comisia trebuie sa T~ifaca
treaba Tnsensul sa ne informeze...

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Eu am Tnfata lista Tmpartitape categorii, evacuatii .... , oricand va sta la

dispozitie ~i am rugat-o pe doamna director, pre~edinta Comisiei, pe baza
documentelor de acolo ~i propunerii catre mine am aprobat Tntaiun numar de
44 de evacuati ~i va facem propunerea pentru un numar de 5 persoane colegii
din executiv care a~teapta de 17 ani iar altii de ~ase ani ~i au nevoie din
cauza situatiei. Lista este aici ...
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot proiectul de hotarare pentru aprobarea listei de

repartizare a locuintelor achizitionate sau construite din fonduri proprii
ale Primariei Municipiului Bucure .r propusa de catre Comisia de
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evaluare a situatiilor deosebite in care se gasesc cetatenii Municipiului
Bucure~ti, solicitanti de locuinte socia Ie.

Cine este pentru? 35 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 10 voturi
(Stan I., Draghici A., Popa M., Giugula D., Sitaru J., Rizoiu M., Nedelcu C.,
Paduraru A., Mihailescu I., Popescu C.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

- la ora 16.10 domnul consilier Badulescu Aurealian a plecat -

Dragi colegi vreau sa remarc 0 chestie foarte clara, grupul PSD a votat
Tmpotriva, grupul PD-L a votat pentru, grupul PNG a votat pentru . Vreau sa 0
clarificam.

Domnul consilier Stan Ion
Domnule pre!?edinte vreau sa va rog nu mai faceti. ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Ce vot ati dat domnule Stan?

Domnul consilier Stan Ion
M-am abtinut domnule, pentru ca I-am Tntrebat pe domnul primar ca nu

am avut lista, daca era sa votam pentru evacuati nu aveam 0 problema ....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
V-ati abtinut de la acest vot.

Domnul consilier Stan Ion
Daca m-am abtinut aceasta nu Tnseamna ca am fost Tmpotriva. Daca

era sa fiu Tmpotriva, votam Tmpotriva.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Grupul PD-L, PNG !?i grupul PNL au votat pentru, grupul PSD s-a

abtinut., motiv pentru care acest punct nu a fost admis.

43

:?C __
c---.

Domnul consilier Stan Ion
Este ru~inos ce faceti, am vrut sa nu mai avem 0 !?edinta tensionata dar

observ ca doriti sa 0 tensionati. Pentru cuno!?tinta dumneavoastra, domnule
pre!?edinte de !?edinta, ne-am abtinut pentru ca aici am primit lista acum un
minut Tntimpul votului !?inu era vorba despre evacuati ca sunt situatii urgente,
era vorba ca a dubii pentru cei din primarie, din executiv ca pot sa fie



directori sau nu ~tiu cine din primarie ~i sa aiba posibilitatea sa aiba In alta
parte 0 casa, aceasta a fost discutia ~i de aceea ne-am abtinut.

Domnul presedinte de sedinta Murg Galin
Sunt ni~te tineri cu posibilitati. ...

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
Domnul pre~edinte, noi nu am ridicat oportunitatea am ridicat legalitatea.

Daca dumneavoastra aveti argumente In ceea ce prive~te legalitatea ~i felul
cum a fost adus la cuno~tinta va reg frumos sa va exprimati. leri la ora 16.00
aceasta Iista nu era la proiect, la Gomisia juridica a fost numai 0 parte din
proiect.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Vreau sa va spun ca toate cele cinci propuneri facute vin pe urmatorul

fond, dumneavoastra ~titi ca In 2007 ~i la jumatatea anului 2008 dupa ce s-au
terminat 0 serie Intreaga de blocuri facute pe banii primariei au fost ocupate
abuziv. Exista de zece ani un bloc In sectorul 5 ocupat abuziv, mai precis
cincisprezece apartamente. Au fost sco~i ~i nu intra la categoria locuinte
sociale cei din primarie, de~i acum dupa legile In vigoare pentru ca unii dintre
ei au trecut pe salarii de cinci sau ~apte sute. V-a~ ruga totu~i sa gandim ~i sa
luam 0 hotarare Inteleapta pentru simplul motiv ca vorbim de 47 de evacuati
care sunt cu probleme de sanatate urgente. Toate documentele ~i a~ dori sa 0
ascultam ~i pe doamna director, ca pre~edinte de comisie, referitor la aceste
lucruri.

Domnul presedinte de sedinta Murg Galin
Votul s-a exprimat, 35 voturi pentru, 0 voturi Impotriva ~i abtineri 10

voturi ~i acest proiect nu a fost aprebat. Va informez Inca 0 data, grupurile
PD-L, PNG ~i PNL au votat pentru iar grupul PSD s-a abtinut de la vot ~i
grupul PRM nu a fost In sala.

Domnul consilier Stan Ion
Nu ne mai certati pe noi ca ne-am abtinut.

Domnul presedinte de sedinta Murg Galin
Nu va cert. Domnul stan, PRM-ul nu a fost In sala, am precizat.
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Domnul consilier Stan Ion
Dumneavoastra aveati obligativitatea sa aveti partenerii traditionali,

PRM-ul ~i va trecea voua hotararea.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Eu nu va cert. Am exprimat exact situatia care a avut loc.

Domnul consilier Stan Ion
$i eu v-am spus domnule pre~edinte de ce, pentru ca nu am intrat in

posesia listei, decat in momentul cand se vota. Am luat inainte cuvantul ~i am
explicat domnului primar ca nu avem in dosar ~i lista. Nu a fost un gest
rauvoitor, fiti mai ordonat in conducerea ~edintei.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am inteles.

Domnul consilier Dinca Dumitru
Domnule pre~edinte de ~edinta, domnule primar, eu ma gandesc la cei

evacuati, pentru ca ~titi destul de bine in ce situatie sunt acei oameni. Chestia
o putem rezolva, am inteles ca domnii no~tri consilieri de la PSD, acum pentru
ca au primit lista cu evacuatii sunt de acord ca sa voteze, deci imediat dupa
aceasta ~edinta, convocam 0 ~edinta de indata, votam ~i trece ~i acest
proiect. Este yorba despre oamenii aceia, 44 de oameni domnule Giugula.
Ace~ti oameni au diferite probleme, au copii, foarte multi dintre ei nu au unde
sa locuiasca. Sa ne gandim acum ca suntem ....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule Dinca, este doamna director aici. Domnule Stan daca vreti sa

primim ni~te explicatii de la cine a facut. ...

Doamna Cosmina Simean - director Directia Generala de Asistenta
Sociala a Municipiului Bucuresti

Buna ziua. Activitatea Comisiei a fost intemeiata pe baza hotararii
C.G,M.B. nr. 3390/2009. In baza acestei hotarari, Primarul General a infiintat
o comisie formata din mai multe institutii subordonate ~i aparat propriu al
Primariei Municipiului Bucure~ti, care a analizat toate cererile care au ajuns
de-a lungul timpului in ultimii doi ani, la nivelul Primariei Municipiului Bucure~ti
sau la nivelul directiei. Noi am asigurat doar secretariatul acestei comisii.
Comisia a luat in considerare toate dosarele care ne-au fost prezentate s-au
facut anchete sociale cu fiecare din cei 182 de solicitanti cu dosare complete
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~i acestea sunt primele propuneri, cazurile care au fost considerate prioritare.
S-a facut un punctaj pe care vi-I pot pune la dispozitie, Tn care s-a punctat Tn
primul rand: nu s-a luat Tnconsiderare .... , nu, conform Legii nr. 114 nu au voie
sa primeasca ....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Giugula lista va sta la dispozitie.

Doamna Cosmina Simean - director Directia Generala de Asistenta
Sociala a Municipiului Bucuresti

Noi avem punctaje pe fiecare dosar Tnparte, va putem pune la dispozitie

Domnul consilier Giugula Doru Mihai
De ce nu ne-ati dat punctajele la Comisia juridica?

Doamna Cosmina Simean - director Directia Generala de Asistenta
Sociala a Municipiului Bucuresti

Nu s-au solicitat domnule consilier.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Giugula, doamna director, ma asociez propunerii domnului

Dinca, haideti ca acum am Tnteles care este situatia, Tngest de bunavointa
facem 0 ~edinta de Tndata. Este de acord ~i grupul liberal ~i grupul PD-L,
semnam un convocator ~i punem punctul practic, pe ordinea de zi. Ce ziceti?
Sunteti de acord sa facem 0 ~edinta de Tndata?

Domnul consilier Stan Ion
Cu 0 mentiune ca sa nu Tnteleaga ace~ti oameni care sunt Tnsuferinta,

noi avem 0 Tntrebare care nu ne-a lamurit nimeni ~i 0 Tntreb pe doamna
director aici prezenta, trebuia sa aduceti la comisia juridica ~i astazi sa veniti
cu toate dosarele sa spuneti " domnule acesta este un nenorocit de evacuat
de doi ani, are 4 copii, este ~omer, nu lucreaza", ca aici s-ar putea sa apara ~i
oameni care au mai avut case, domni~oara ~i Ie-au vandut sau Ie-au pierdut
pe la cazinou ~i au ocupat altele abuziv ~i sunt evacuati, nu ca avem ceva cu
domnii ~i atunci Tnaceste conditii 0 sa votam Tn~edinta de Tndata dar sa nu ne
mai bagati hartii pe ultima suta de metri ca nu mai acceptam, ca nu suntem
marionete, aici.
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
A~ vrea sa intelegeti ca toata analiza facuta s-a desfa~urat in intervalul a

cinci luni, ~ase luni. Luni de zile s-au facut anchetele, mai mult decat atat, la
unele dintre ele, la anchetele medicale am ajutat ~i eu sa se poata petrece in
acest fel. Aceste lucruri Ie-am spus c1ar~i Ie spun in continuare, nu a~ fi
permis sa intre pe lista nici un fel de om care nu merita sau care a facut ceva,
care a incalcat legea. A~ vrea sa intelegeti ca nu yeti regasi aceasta lista nici
un fel guler alb ~i oameni care au avut casa, aceasta reprezinta infractiune ~i
se pedepse~te ~i cel care a mintit ~i cel care i-a dat casa fara sa verifice.

Doamna Cosmina Simean - director Directia Generala de Asistenta
Sociala a Municipiului Bucuresti

Vreau sa va asigur cei ~ase membrii ai comisiei cu domnul Primar
General nu au semnat notele de atribuire pana cand de la Administratia
finantelor de la fiecare sector nu au venit Rolurile care sa ateste ca nu avut
niciodata locuinta ~i nu au instrainat, a~a cum spune legea dupa 1990, 0
locuinta, proprietate personala. Aceasta este baza legala, Legea nr. 114.

Doamna consilier Popa Maria
Eu a~ vrea respectuos, domnule pre~edinte de ~edinta, sa va atrag

atentia ca nu este prima data cand un demers al grupului PSD care are 0
fundamentare, efectiv de legalitate, 0 transformati prin pozitia ~i abordarea
dumneavoastra in altceva. Astazi, am fost informati de colegii no~tri care sunt
reprezentanti in Comisia juridica, despre faptul ca nu s-au prezentat
documentele necesare pentru ca aceasta hotarare sa fie votata.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Care colegi?

Doamna consilier Popa Maria
Este yorba despre doamna Sitaru Janina ~i de domnul Giugula. Eu sunt

un om serios ~i un om ca re in general imi asum lucrurile pe care Ie fac. Este
anormal ca in lipsa unei informatii complete ~i corecte sa acuzati ni~te oameni
ca nu voteaza in interesul cetateanului. De aceea va rog ca atunci cand ne
prezentati materiale, cand ne prezentati proiecte de hotarare, acestea sa fie
complete, pentru ca noi sa ne putem pronunta in cuno~tinta de cauza. Lipsind
aceasta lista pe care intr-adevar, eu am vazut-o in timpul ~edintei, a~a cum au
vazut-o toti colegii mei, nu puteti sa ne acuzati ca ne-am abtinut de la acest
vot.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doamna Popa, sa intelegeti ca este problema primarului, ca este

initiativa dumnealui.
Sa imi comunicati daca sunteti de acord sa semnam convocatorul. .

pentru ~edinta de indata.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Stimati colegi, va rog urmatorul lucru, de multe ori avem tendinta sa

intram in lucruri care nu sunt ale noastre, este normal pana la urma. Noi am
hotarat data trecuta ca se va constitui 0 comisie care s-a ~i constituit, in
general chestiunile de legalitate tin de executiv, niciodata noi aici in consiliu ~i
nici in comisii nu vom putea sa constatam legalitatea, aceasta este
responsabilitatea directa a executivului. De aceea ar trebui sa ne Iimitam la
ceea ce votam noi aici, adica oportunitatea. Am stabilit ca se infiinteaza 0
comisie, au facut analiza dosarelor, ne-a venit din partea primarului ~i a
executivului 0 lista? inseamna ca au intreaga responsabilitate, cine este pe
lista aceea ~i in ce conditii au dat casele cu respectarea legalitatii.

Domnul consilier Scarlat Horia
Singurul lucru asupra caruia vreau sa atrag atentia, in sala se afla 50 de

consilieri. Zece consilieri s-au abtinut, 40 consilieri au votat, cred ca s-a
numarat gre~it ~i eu cred ca daca renumarati acum votul veti vedea ca 40 de
oameni au votat acest proiect. Nu are rost sa mai facem 0 ~edinta. Cred ca
din neatentie. nu vreau sa critic pe nimeni, dar suntem 50 de consilieri in sala,
avem 10 abtineri, nu avem nici un vot impotriva ~i atunci 40 de oameni, reiese
foarte logic ca au votat. Va rog, s-a mai intamplat ~i nu este prima data cand
s-a renumarat in Consiliul General. S-a mai intamplat aceasta ~i anul trecut ~i
in urma cu un an ~i jumatate. Cred ca s-a numarat gre~it.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule secretar general ~i domnule prefect, avem posibilitatea sa

reluam votul pe acest punct?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
intre timp rog secretariatul sa faca convocatorul pentru ~edinta de

indata.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare privind
imputernicirea Consiliului Local Sector 3 sa hotarasca cu privire la
cooperarea cu Fundatia Ronald S. Lauder Romania, in vederea extinderii
Complexului educational Lauder - Reut.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 7
voturi ( Alexe F., Potera~u C., Nitu R., Meran D., Purcarea S., Tanase I.,
Boaja M.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare privind
imputernicirea Consiliului Local Sector 3 sa hotarasca cu privire la
cooperarea cu Fundatia Hospice Casa Sperantei, in vederea acordarii de
asistenta sociala !1i medicala gratuita pacientilor adulti !1i copii cu boli
incurabile in stadii terminale.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului de proprietate
asupra terenurilor pentru suprafata de 337 mp, situat in B-dul Hristo
Botev nr.15A, sector 3, aflat in patrimoniul S.C. "TITAN AL" S.A.

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate de
voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare pentru
completarea HCGMB nr. 186/2008 privind insu!1irea inventarului
bunurilor care alcatuiesc domeniul public al Municipiului Bucure!1ti, cu
imobilul - teren in suprafata de 15.580 mp, situat in Bd. Dinicu Golescu
nr. 40, sector 1, avand destinatia de parc.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Este vorba de parcul din fata de la Ministerul Transporturilor, I-am

introdus cu aprobarea Guvernului Tndomeniul public ca sa nu avem nici un fel
de discutie. Am vrut doar sa atrag atentia ca sa putem sa construim la anul
parcare acolo.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot, proiectul de hotarare pentru completarea HCGMB nr.

186/2008 privind insu!jirea inventarului bunurilor care alcatuiesc
domeniul public al Municipiului Bucure!jti, cu imobilul - teren in
suprafata de 15.580 mp, situat in Bd. Dinicu Golescu nr. 40, sector 1,
avand destinatia de pare.

Cine este pentru? 37 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 5 voturi
(Nitu R., Potera~u C., Scarlat H., Purcarea S., Meran D.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Regulamentului de Organizare !ji Functionare al
A_<;I_rTI~l1istr~ti~i_L~~u!i, _P~_r~lIri_~i. _Agr~m~ntaW:~~r~~ti,_ CQrespu.nzato.r
organigramei aprobate prin Hotararea CGMB nr. 174/2010.

Amendamente?

Doamna consilier Toma Veronica
La cap. IV art. 6 lit. b se scot parcurile care au fost predate la sectorul 6

prin hotararea Consiliului General din 2009, ~i anume Parcul Cranga~i, Parcul
Pacii, Parcul 1 Decembrie ~i Parcul Nicolae Filimon ~i se va verifica ce s-a
intamplat cu cele cuprinse in Hotararea C.G.M.B. NR. 117/2008. Se scoate
alineatul "alte obiective specifice ce se vor crea in cursul desfa~urarii
activitatii". De la art. 6 lit. e se scot cele retrocedate: pepinierele Toboc,
Snagov ~i sera Serban Voda. La pagina 7, am sa va citesc alineatul din ROF
"contractele de inchiriere, asociere sau parteneriatele public-privat vor fi
incheiate in conformitate cu prevederile legale in vigoare ~i vor cuprinde
clauze de natura sa asigure exploatarea spatiilor (terenurilor) din incinta,
potrivit cerintelor ~i in beneficiul institutiei in scopul diversificarii activitatilor de
agrement" ~i se introduce urmatoarea sintagma"numai cu aprobarea
C.G.M.B." La art. 14 - Serviciul Investitii alineatul 1 se scoate sintagma
"bugetul de stat". La art. 19 - Serviciul A~enajare Intretinere Spatii Verzi se
va corela cu observatiile de la cap. IV art. 6 ~i anume cele care se scot
conform hotararii Consiliului General.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Doamna, vreau sa va spun ca acele parcuri de care ati vorbit

dumneavoastra, trecute la sectorul 6 ... , va readuc aminte ca acea hotarare s-
a votat intr-o ~edinta extraordinara a dumneavoastra ~i eu am atacat-o ...
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Deocamdata ati pierdut.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Pana in acest moment nu s-a terminat procesul. Pana la terminarea

procesului ele vor fi la sectorul 6 pentru ca au ~i inceput sa functioneze. Am
exemple in care functioneaza ~i Parcul de la Universitate, care a~ indrazni eu
sa spun in mod abuziv au fost ... , dar fiindca lucrurile arata a~a cum arata
acolo ~i cu el se petrec acelea~i lucruri. in legatura cu aprobarea pentru
asocieri doamna, in primul rand nu ~tiu de ce bagati parteneriatul public-privat
pentru ca niciunul dintre ~efii administratiilor nu au voie la parteneriat public-
privat decat prin noi, ei nu sunt arganizatii patrimoniale, ei nu pot face decat
asocieri in participatiune. Referitor la asocierile in participatiune pentru noi eu
nu 0 sa pot sa II opresc niciodata pe un director de la Cimitire sa se asocieze
pentru a putea sa repare capela, etc., pentru ca tot nu avem bani. Daca nu pot
sa opresc toti directorii, prin lege, sa nu faca aceste lucruri nu 0 sa pot sa II
opresc nici pe directorul de la Parcuri pentru ca aceasta ar insemna
discriminare. Infarmarea ~i afi~area pe site, propunere facuta de domnul
consilier Gaf-Deac, mi se par mult mai apropiate pentru ca ele toate in tara
asta, doamna Toma ~titi foarte bine, sunt supuse unei legislatii clare iar cine
se tine de prostii plate~te ~i aveti cel mai bun exemplu ceea ce se intampla cu
persoana care lucra la Legea 10. Multumesc.

Doamna consilier Toma Veronica
Domnul Primar General, cu tot respectul situatia intr-adevar a~a este,

dumneavoastra ati atacat acele hotarari dar pana la rezolvarea situatiei este
bine sa ne asiguram ca lucrurile stau a~a cum trebuie. in masura in care se va
rezolva intr-un sens sau altul ~i vom avea 0 rezolvare a hotararilor atacate de
dumneavoastra nimic nu ne impiedica sa facem modificarile necesare la ROF
in scopul obtinut de 0 parte sau de alta, dumneavoastra ati atacat noi vedem
ce se intampla. Vis-a-vis de asocieri, de parteneriate, de inchirieri avem deja
o adresa comunicata de Prefectura Municipiului Bucure~ti care ne solicita sa
luam masuri in acest sens pentru ca lucrurile nu stau tocmai in regula ~i
atunci este bine sa ne asiguram ca respectam legea ~i ca hotaram noi in
calitate de proprietari ~i nu administratorul, cu voia dumneavoastra.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Doamna, cu voia dumneavoastra de ce sa nu punem problema invers

avand in vedere buna mea intentie ~i gentila comportare fata de primarii cu
care vrand, evrand am intrat in ... Parcul Moghioro~ este la dispozitie, Parcul

51

e :c__



Cranga~i este la dispozitie ~i nu am impiedicat niciodata cu n1mlc. Eu va
propun sa a~teptam pana hotara~te justitia, sa nu ne antepronuntam ~i in
momentul cand va hotari justitia atunci yom aplica ceea ce spuneati la punctul
1. Referitor la punctul 2, nimeni nu poate fi mai presus de lege cu
prerogativele pe care Ie au ~i eu nu am cuno~tinta de adresa Prefecturii
Municipiului Bucure~ti pentru 0 serie intreaga de lucruri. Eu ~tiu ca atunci
cand am constatat abateri Ie-am sanctionat. $i va mai spun ceva in particular,
ceea ce cred eu, dar va spun inca 0 data ca nu conteaza, in legatura cu ... ,
pentru aceasta nu las din mana raportul celui de acolo ~i sa vina cu el in
Consiliu. Sa vina in Consiliu cu un parteneriat, 0 asociere in participatiune
inseamna de cele mai multe ori, nerealizarea ei. Mai mult decat atat vor urma
la alte directii, va rog sa fiti de acord cu mine, unii pot sa faca aceste lucruri iar
altii nu pot sa faca, dupa ceea ce spuneti dumneavoastra, aceste asocieri in
participatiune. incepe 0 mare problema a Centrului Istoric unde directia de
specialitate, mai precis administratie, pe care 0 sa v-o prezint pentru
aprobare, Administratia Centrului Istoric va face toate aceste lucruri. $tiu ca
acolo sunt interese personale, nu ma refer la dumneavoastra, vorbesc in
general. Eu ~tiu ca sunt foarte multe interese persona Ie, este normal sa fie
a~a. Faptul ca m-au intrebat ~i ne-am lamurit impreuna, cu toti ce va fi scos la
licitatie, cum ~i in ce fel. Aceasta face parte din executiv, eu atat cat am
responsabilitatea acestor lucruri raspund in fata dumneavoastra de orice fel
de "mangleri" care ar putea fi, ca sa mai destindem un pic atmosfera. De
multe ori ~titi ~i dumneavoastra ca m-au ... , atat am facut apel la intelegerea
generala, nu la altceva.

Doamna consilier roma Veronica
Domnul Primar General, dupa cum ati spus nimeni nu este mai presus

de lege. Haideti sa discutam numai situatia de fata, este, dupa cum ~tiu eu,
dreptul proprietarului de a se exprima asupra inchirierilor, concesionarilor ~i
tot ceea ce dorim sa se desfa~oare. Alaturi de dumneavoastra sa fiti sigur ca
~i eu doresc ca toate aceste lucruri sa fie in temeiul legii ~i nu altfel.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
in acest moment ar insemna ca dupa aparitia cea noua, tot ceea ce in

acest moment este inchiriat ~i functioneaza sa dispara ~i sa fie reluat. Pai
atunci cream 0 discriminare, doamna.
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Domnul consilier Stan Ion
Domnul primar, am fost mai cuminte ca niciodata dar ma simt nevoit sa

ma consternez 0 data ~i sa ma enervez brusc din doua motive. in primul rand,
noi suntem consilieri generali, suntem organul politic care conducem
Bucure~tiul ~i in subordinea noastra intra ~i Administratia Lacuri, Parcuri ~i
Agrement, Administratia Fondului Locativ ~i Administratia Centrului Istoric ~i
tot ce vreti dumneavoastra. Daca vorbim al?a de u~or l?i de lesne despre
asociere in participatiune deja devine desuet pentru ca asociere in
participatiune am mai vazul la Administratia Lacuri, Parcuri 0 mangla facuta
de actualul director care a dat 50.000 mp. din Parcul Tineretului unui Gigel
care nu avea nici macar 0 firma puternica, avea 0 garsoniera, ca sa faca acolo
Aqua Magic, Aqualand sau nu ~tiu ce face. Eu a~ vrea sa vad un parteneriat
public-privat, sau 0 asociere in participatiune cu acordul nostru, al Consiliul
General, in care municipalitatea sa ia 85% ~i cel care vine doar cu ideea, sau
cu afacerea acolo sa ia 15% pentru ca noi avem tot ce trebuie ~i ii punem la
dispozitie. Mergeti la Frankfurt, la Amsterdam, la Londra ~i vedeti ca acolo
municipalitatea ia pana la 85 - 90% ~i cel care vine cu ideea sau cu afacerea
ia 10% ~i se multume~te ca are un job. Mi se pare aberant sa aducem pe
oricine sa iI punem director ~i sa ii dam posibilitatea, foarte bine, nimeni nu
este mai presus de lege dar legea ne obliga pe noi sa fim ~i circumspecti ca
ati vazut ca legea ne obliga ~i exista cadrul legal sa fim dati in judecata de
anumiti indivizi nemultumiti. Daca nu votam un proiect unui nebun care vrea
sa faca 100 de etaje in Bucure~ti ne da in judecata.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Ne-a dat deja.

<----

Domnul consilier Stan Ion
Sau ne-a dat in judecata ~i ati mai vazut ~i cu Constanda ~i cu altii. Nu

putem lasa asocierea in participatiune la indemana oricui. Vreau sa va spun 0
dezamagire a mea foarte mare, lasand baza care a fost de la BTT, baza
nautica pe care a luat-o prin Ministerul Transporturilor de la vremea
respectiva, in Herastrau, uitati-va ca a aparut terasa Fara Fitze unde s-a taiat
vreo 60 de pomi, acolo este un domn cu nume Fernandel sau cum il cheama.
Vedeti ca au mai aparut ni~te restaurante, mai sunt nu ~tiu ce nume de
cantarete. Domnilor ce incaseaza municipalitatea? Ce incasam noi ca sa
facem ni~te cre~e, mai multe strazi, sa dam bani pentru protectie sociala sau
subventii pentru cei nevoia~i? Facem ni~te ~mecheri peste noapte care nu au
nicio alta situatie decat ca are 0 idee, are 0 relatie prin executiv ~i lasam
deoparte partea care ne intereseaz ~ ~i parlament al Bucure~tiului ~i lasam
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executivul respectiv ca ii da voie legea. Eu vreau sa mentionam foarte c1arin
aceste proiecte de hotarare ca orice asociatie in participatiune se face numai
cu acordul Consiliului General, domnule Primar General, daca consideram
oportuna ~i conditiile Ie punem noi, sa ia 85% municipalitatea ~i 15% sa ia cel
care vine cu ideea, daca ii convine.

Domnul Atanasoaei Mihai Cristian - Prefectul Municipiului Bucuresti
Probabil ca discutia a inceput de la 0 adresa de a mea din martie 2010,

daca despre aceea este vorba, prin care inaintam Consiliului General
ccifltr'acfele ~iactele ce 'urmau sa sedesfa~oare pe proiectul Aqua Parc la
care ati facut referire. Am inaintat aceasta adresa Consiliului General avand in
vedere ca prin acest proiect urma sa se asocieze 0 institutie din subordinea
dumneavoastra cu un investitor privat. V-am inaintat aceste materiale
rugandu-va sa analizati proiectul in sine pentru ca schimbarea destinatiei unor
imobile, ~i probabil ca despre acest lucru este vorba, sau participarea
municipalitatii cu ni~te imobile la un anumit proiect sau mai multe proiecte se
poate face, in opinia mea, numai cu acordul Consiliului General. Acela a fost
punctul meu de vedere referitor la proiectul Aqua Parc ca nu poate realizat
fara acordul dumneavoastra. Mi s-a parut important ca acest proiect sa aiba la
baza hotararea Consiliului General mai ales ca era 0 chestiune ce implica ~i
patrimoniul Municipiului Bucure~ti.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Domnule Prefect, la acel proiect nu era vorba de niciun fel de imobilera

vorba numai de suprafata din parc unde se amenaja. Este de istorie, au trecut
doi ani ~i jumatate nu s-a amenajat nimic, i-am dat dispozitie directorului de la
ALPAB sa rezilieze orice fel de ... , nu am ce a~tepta. Mai mult decat atat s-a
invocat de multe ori ca executivul Primariei Sectorului 4 nu a fost la inaltime
sa Ii se dea 0 serie de acte, nu este adevarat, nu exista nici urma pentru .:. In
aceasta situatie nu am facut decat ca am incasat partea de redeventa ~i
reziliem contractul pentru ca in doi ani nu s-a facut nimic acolo. Multumesc.

Doamna consilier Nemes Carmen lonela
Eu profit de aceasta ocazie chiar pentru a atrage atentia domnului

primar intrucat am intalnit in activitatea desfa~urata la Consiliul General
aceasta problema a confuziei intre proprietatea publica ~i proprietatea privata
a Municipiului Bucure~ti. Conform Legii 231 proprietatea publica poate fi data
in administrare de catre Consiliul General, inchiriere, asociere in
participatiune. Daca Consiliul General nu a dat un mandat expres partile nu
pot incheia nici un fel de asociere in participatiune fara acordul Consiliului
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General. Am intalnit aceasta problema inclusiv la spitale :?i v-o aduc la
cuno:?tinta, la fel :?i la sectoare. Oeci este un mandat de administrare ceea ce
inseamna ca zugravesc :?i ca pun gardul nu inseamna ca inchiriez :?i ca ma
asociez in participatiune. Este foarte c1ar delimitata. Aceste acte de dispozitie
sunt reglementate expres de Legea 213 a proprietatii publice - private.
Probabil ca doamna consilier Toma la acest lucru se referea, practic a citat din
aceasta lege :?i facea referire la proprietatea publica. Inca 0 data va atrag
atentia ca este 0 confuzie generala intre proprietati :?i se incheie acte, unele
legal, altele fara a avea mandat expres din partea noastra :?i acesta este un
motiv de a ca:?tiga in instanta pentru cine ataca astlel de acte.

Oomnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Ooamna consilier general, dumneavoastra vi se pare normal ceea ce se

intampla? In mod sigur 0 sa imi raspundeti ca nu. Vi se pare normal ca in
momentul plecarii prefectului de la acea vreme, in ultima zi sa i:?i retraga
ordinul pe care la dat in legatura cu Legea 18, dupa ce era ... ? Nu doamna :?i
va spun eu ca in orice moment cand Consiliul, dar cu 0 singura conditie sa fie
Consiliul in plen, cu totii aici, va spun de fiecare c1adire :?ide fiecare asociere
in ce an a fost facuta, cati bani am luat din aceste asocieri, daca am luat
vreun ban sau daca nu am luat nici un ban. $i va vorbesc doamna de aprobari
date de cine vrei :?i cine nu vrei :?i mai mult decat atat vreau sa va spun un
lucru pe care precis nu iI cunoa:?teti, am incercat sa opresc constructia din
parcul Herastrau :?i nu s-a oprit nimeni, s-a construit in continuare.
Procuratura a aparut la plangere penala, noi nu mai aveam voie sa intram
dupa aceea trebuia sa vina IGSIC-ul. A aparut impreuna cu IGSIC-ul cand s-a
pus capacul pe hotarare. Am vazut procurori deschi:?i, cinstiti :?i one:?ti.
Ordonanta data de procuratura sa daramam c1adirea, nu mi-a dat-o mie a dat-
o politiei, politia prin mine :?i s-a modificat de 14 ori aceasta ordonanta :?i
ultima suna in felul urmator: pana la epuizarea tuturor cailor de atac, mai ca ar
fi ramas sa ma duc eu sa ma rog de acela sa reclame ca nu a facut. Aceasta
este doamna, inca legea in Romania, acesta este adevarul.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Oomnule Primar, se pare ca este 0 problema de abordare la acest punct

:?i colegii imi sugereaza ca poate ar fi mai bine sa incercam sa amanam
punctul pentru data viitoare.
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Buna idee, foarte buna idee ca sa 0 putem analiza ~I sa nu dam

senzatia ca toti suntem un neam de hoti.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Daca ~i dumneavoastra va asumati aceasta propunere supun la vot

amanarea acestui proiect de hotarare.
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 4

voturi (Nitu R., Scarlat H., Purcarea S., Meran D.) ..
Acest proiect a fost amanat ~i va fi rediscutat in ~edinta viitoare.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Regulamentului de Organizare ~i Functionare al
Administratiei Fondului Imobiliar, corespunzator organigramei aprobate
prin Hotararea CGMB nr. 174/2010.

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
o sa ma adresez dumneavoastra domnule pre~edinte, in ~edinta din

29.10.2010 ati afirmat ca doamna Anca Stoian dore~te sa ia cuvantul din
partea sindicatului. Doamna respectiva a depusa 0 adresa in care spune ca
nu a depus nicio data 0 asemenea cerere. Tinand cont ca este lider de
sindicat asupra dumneaei ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Cel mai simplu este sa va demonstrez cu actul pe care I-a semnat.

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
Va rog.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doamna Sitaru, in ipoteza ca veti vedea actul semnat de doamna Stoian

va propun sa va cereti scuze public.

Domnul consilier Prioteasa Doru
Am un amendament ~i anume la alineatul 17, pagina 5, punctul 1 -

atributiile directorului general, din capitolul IV ...

Domnul consilier Stan Ion
Eu solicit in calitatea mea de consilier general de aproape 11 ani sa ni

se prezinte ~i noua Consiliului General situatia exacta a patrimoniului ~I a
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Fondului Imobiliar din Bucure~ti, asta insemnand c1adiri, tot ce inseamna
patrimoniu pentru ca ... , sa se faca inventarierea ~i sa ne prezinte ~i in
aceasta ~ituatie _cred_ca Du_putem..aprobaastazi- u11 preiect ·<:Ie·hotatar-e daca
nu avem ~i 0 situatie exacta. Chiar daca colegul a spus .... , inclusiv situatia
fostelor ICRAL-uri care sunt in fondul acesta imobiliar pentru ca a~a cum
spunea domnul primar sa nu fim acuzati ca toti suntem ni~te "carditori", sa
avem 0 situatie exacta ~i asta inseamna ... , domnul director daca ne poate
spune acum sa ne spuna, daca nu sa ne prezinte la urmatoarea ~edinta 0
situatie cu tot ce am solicitat eu acum sa 0 avem fiecare dintre noi consilierii
in mapa noastra.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
A~ dori ca cineva din executiv, domnul primar sau domnul viceprimar sa

fie aici. Domnul director de la AFI vi s-a adresat 0 intrebare.

Domnul consilier Dinca Dumitru
Nu vreau sa fiu impotriva la ce a spus colegul, dar consider ca 0 astfel

de situatie pe care 0 cere la momentul acesta in acest context, in situatia in
care noi trebuie sa aprobam un regulament de organizare ~i functionare al
uneia din directiile subordonate Consiliului General al Municipiului Bucure~ti
nu putem cere 0 astfel de situatie pentru ca pana acum cei care au fost nu
s-au gandit, cu toate ca le-a fost solicitat acest lucru sa duca la capat 0
asemenea lucrare, mai mult decat atat ei pot sa vina ~i yeti vedea in cuvantul
directorului cand va lua cuvantul, ca nu dumnealui se ocupa cu a~a ceva.

Dansul administreaza fondul imobiliar insa situatia patrimoniului
imobiliar trebuie facuta de catre Directia Patrimoniu din Primarie. Deci nu are
nici un rost sa impiedicam acum ni~te oameni sa poata sa functioneze pentru
ca noi cerem ceva ce nu tine de ei. De aceea va recomand sa votam
proiectul acesta de organizare ~i functionare al lui AFI pentru ca mi se pare
incorect dupa ce am aprobat printr-o hotarare de consiliu toata organigrama,
acum sa venim ~i sa spunem ca nu putem sa iti dam chestia aceasta pe
motivul acesta. Daca sunt probleme de natura sa ne impiedice sa Ii dam
aprobare in cadrul proiectului cu atributii, cu altceva da, dar pe problema
aceea nu trebuie sa ii cerem acum.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Domnul consilier am inteles ca a cerut domnului director de acolo sa

prezinte 0 situatie a fondului imobiliar.
Uite ce se Tntampla ~i sa ma explic ca a~a a putut sa treaca ~i

organigrama primariei cand am vorbit despre directia din cadrul primariei.
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Dorim sa readucem in patrimoniul primariei tot ceea ce a fost al primariei.
Peste noapte AFI nu se poate restructura ~i reformula ~i am inceput cu
blocurile noi. Am inceput cu spatiul locativ ~i cu blocurile noi pe care Ie facem
noi. Incet-incet categorii de structuri de la AFI vor trece, cele care sunt
prevazute in organigrama, catre directia primariei. Am facut acest lucru din
dorinta de a nu mai lasa sa actioneze acolo 0 serie de firme care au preluat
arhiva ~i I-au facut pe director, ICRAL-urile care nici nu .... , ~i am facut acest
lucru pe cale, nu i-a~ spune amiabila ca are 0 plangere penala ~i el pentru
-£Aestia-ac-easta-care-a' fost respinsa--tocmaipentru a-ajunge'ta' o"situa1ie 'Tn
care 0 directie mare reprezinta patrimoniul primariei ~i nu pove~ti aruncate ...

Primul lucru pe care I-am cerut domnului director a fost de acord ~i a
actionat in sensul acesta a fost sa i~i faca evaluarea fondului imobiliar al
dansului, ce are la dispozitie. Asta este tot.

Domnul consilier Stan Ion
Domnule primar, lamuririle dumneavoastra sunt mai mult decat

suficiente, ar fi bine sa se intample acest lucru. De ce am solieitat aceste
chestiuni de ani de zile? Pentru ca a~a cum ~tim, noi avem infiintat Clubul
Sportiv Municipal. De ani de zile ne chinuim, poate ca nu ~titi, dam sute de
milioane pe chiriile la sali unde avem competitii de baschet, handbal ~i ce mai
avem noi acolo. Mi se pare aberant, am incercat de nenumarate ori sa gasim
o solutie aiei sa identificam un teren, sa prindem in bugetul rectificat pe care II
propuneti la ~edinta din decembrie, sa putem sa facem 0 investitie pentru ca
este bine sa ~tie ~i colegii no~tri, baietii aceia chiar fac performante. Suntem
pe locul 4 la handbal la fete ~i intamplator am fost ~i la meei, am luat bataie
de la Chimia Ramnicul Valcea care se bate in super liga, dar s-au batut fetele
noastre. Am fost la baschet, suntem tot in primele 7, am luat bataie de la
Steaua datorita unor carente de arbitraj ~i am constatat ca din putinii bani
mai bine putem sa platim suplimente de alimentatie decat sa platim la sala ~i
sa avem 0 sala proprie,

Am spus: "domnule nu se poate, din patrimoniul acesta al Bucure~tiului
nu identificam doua terenuri sa facem doua terenuri de tenis de camp sa
aducem copii ~i sa facem 0 sala multifunctionala a municipalitatii?" Spun
acest lucru pentru ca daca va uitati la exemplul lui Real Madrid ~i al F.C.
Barcelona sunt c1uburi ale munieipalitatii cu capital al munieipalitatii ~i au doar
managementul dat unui pre~edinte care este ales din cetatenii municipalitatii
sa conduca acel club, dar ele apartin de municipalitate ~i sunt foarte
vizualizate. Aceasta era ideea. Sa gasim un teren sa facem ~i dotari pentru
Clubul Sportiv.
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
In luna decembrie la sfar!?it, nu neaparat cand facem rectificarea, am sa

va rog sa sustineti acela!?i lucru pentru ca am sa va propun doua arene in
Bucure!?ti, acestea sunt sali, una este a municipalitatii in sensu I de bugetare
ca sa 0 facem anul care vine, este doar cu 15.000 de locuri polivalenta, iar
cealalta este pe parteneriat public-privat, deci nu pe banii no!?tri ci pe
managementul celor care 0 fac pentru ca Bucure!?tiul sa poata sa prinda
conditiile minime de a se inscrie de acum peste 10 ani in ceea ce spuneti,
parte de olimpiada. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Pentru domni!?oara Sitaru, a fost facuta 0 solicitare de catre doamna

Stoian pentru inscriere la cuvant, intr-adevar in luna august !?i din eroarea
secretarei mele mi-a fost pusa la mapa data trecuta, vis-a-vis de urmatoarea
problema: "Doresc sa supun atentiei faptul ca in aplicarea prevederilor OUG
nr. 63/2010 Biroul Audit Intern din cadrul AFI a fost desfiintat !?i in noua
organigrama, noul stat de functii AFI nu se mai regase!?te". Aceasta era
problema doamnei Stoian pe care mi-a facut mai multe cereri de luare de
cuvant cu pasaje din lege. Eu imi cer scuze pentru ca mie mi-a fost pusa la
mapa !?idin gre!?eala secreta rei mele !?inu m-am uitat la data. Pe de alta parte
nu !?tiucare este problema domni!?oarei Sitaru, care este marea drama aici.

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
Domnule pre!?edinte, este 0 mare problema pentru ca asupra acestei

doamne s-au facut presiuni ca urmare a declaratiei dumneavoastra ca ne
aflam in fata unei situatii fara precedent.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Niciodata cineva din institutie nu a venit sa ceara cuvantul sa se planga

impotriva institutiei. Este prima oara de cand sunt eu in aceasta pozitie.

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
Oar nu venise in acea !?edinta. Erati in eroare. $i a fost ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doamna Sitaru aceasta cerere a fost inregistrata ca a fost pusa in mapa

prea tarziu, este eroarea secreta rei mele. Daca nu ar fi fost aceasta eroare
doamna Stoian s-ar fi exprimat in fata dumneavoastra. $i care este problema?
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Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
$i-o asuma.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
$i care este problema? Sub ce presiuni am pus-o eu pe doamna

Stoian?

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
Ca urmare a luarii dumneavoastra de cuvant a aparut un tabel cu

semnaturi ale fiecarui membru de sindicat, al sindicatului pe care dumneaei il
conduce. A fost sunata de domnul director !?i poate sa confirme ca a fost in
sala.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Stati ca nu inteleg care este drama. Domnul director de la AFI sa vina

aici sa ne explice !?inoua care este marea problema cu doamna Stoian ca sa
intelegem.

Domnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Domnule pre!?edinte, nu cred ca este nici un fel de problema, numai ca
s-a facut mentiunea unei cereri in cadrul !?edintei din 29 octombrie !?i eu am
intrebat-o daca a facut 0 astfe I de cerere. Dumneaei a recunoscut ca nu a
facut 0 astfe I de cerere decat in luna august ceea ce s-a reglementat dupa
acea data.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
In luna august trebuia citita in septembrie pentru ca a facut-o la sfar!?itul

lunii. Era vorba de desfiintarea Biroului de Audit Intern din cadrul AFI.

Domnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Asia_a JQsLprima-datajQ--luna--august.-Nu cred ca este 0 problema
domnule pre!?edinte. S-a c1arificat.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule director mai aveti birou de Audit Intern?
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Domnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Nu. S-a desfiintat odata cu Hotararea C.G.M.B. nr. 174/2010.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Doamna face aici referire la nu ~tiu ce lege prin care dumneavoastra nu

aveti voie sa desfiintati acest birou.. , .
Domnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului

Imobiliar
Domnule pre~edinte, am avizul Biroului de Audit din Primaria Capitalei,

am avizul de la minister, deci am fost intrebat ~i consultat de tot sindicatul.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Eu nu mai inteleg care este presiunea.

Domnul consilier Prioteasa Doru
Subiectul este trecut, noi am votat un ROF prin care am desfiintat

biroul acesta de audit, deci este un subiect trecut, hai sa trecem la vot.

Domnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Nu vreau sa va spun decat atat, lasati-ma sa imi fac treaba sa pot sa
fac aceste situatii l?iacel inventar ca sa vi-I pot pune la dispozitie. Pentru acest
lucru trebuie sa functionez. in prezent nu pot functiona.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule director, domnul Stan a facut 0 cerere care mi se pare absolut

rezonabila. intr-adevar, niciodata nu s-a facut 0 situatie in care sa ~tim l?inoi
care este inventarul AFI.

Domnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Asta ~i vreau sa fac ~i lucrez in prezent.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Pe de alta parte vreau sa ne c1arificati ~i pe noi aici pentru ca cineva a

spus, cred ca tot domnul Stan, ca de aceasta problema se ocupa Directia
Patrimoniu din Primarie.
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Oomnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Sunt in colaborare cu Oirectia Patrimoniu, lucram la un program comun
de identificarea !?i elaborarea a unei liste ce va cuprinde acest patrimoniu !?i
urmeaza sa facem ceea ce nu s-a facut de 20 de ani.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Oati-ne !?inoua un termen.

-----Gomnul Enachescu Minai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Noi speram ca in cursul anului viitor pana la finalul anului sa avem
aceasta situatie la zi pentru ca aceasta situatie privind elaborarea
patrimoniului.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Oomnule director, cerem inventarul acesta al ora!?ului de 4 ani, nu se

poate.

Oomnul consilier Prioteasa Ooru
Oeci avem urmatoarele probleme: am in cap 0 hotarare pe care am sa

v-o inaintez in care toate terenurile care nu au proprietari sau au probleme,
nu sunt identificati proprietarii, din Bucure!?ti sa treaca automat in
administrarea Bucure!?tiului. Exista lege pentru asta .... , in administrarea
Primariei.

Avem probleme cu ICRAL-urile. N-ati auzit amendamentul? La asta se
refera. ICRAL-urile detin arhiva foarte multa !?i trebuie preluata. Trebuie sa
accesam aceasta arhiva pentru a avea un inventar corect, ori unii 0 ascund.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Calin
Unele din aceste ICRAL-uri sunt private.

Oomnul consilier Prioteasa Ooru
Au fost, a trecut poezia. Au ca!?tigat destui bani !?i trebuie sa rezolvam

problema. Sunt multe probleme. Nu ai cum sa rezolvi toata treaba aceasta in
cateva luni. Trebuie sa ai cel putin un an la dispozitie. Eu sunt foarte informat
pe tema aceasta !?ieste totul OK.
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Domnul Enachescu Mihai - director general Administratia Fondului
Imobiliar

Inca 0 mica precizare. Exact din cauza aceasta este termenul cam lung
pentru ca am demarat aceasta procedura privind preluarea de arhive ~i de
documentatii de la ICRAL-uri ~i domnul consilier trebuie sa inteleaga lucrul
acesta pentru ca nu este un procedeu simplu ~i 0 procedura foarte u~oara.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am inteles. Mai sunt ~i alte intrebari pentru domnul director? Nu.
La punctul 18 privind aprobarea Regulamentului de Organizare ~i

Functionare al Administratiei Fondului Imobiliar, domnul Prioteasa a propus un
amendament vis-a-vis de controlarea activitatii ICRAL-urilor, fostelor ICRAL-
uri ceea ce nu ~tiu cum putem sa 0 facem, dar ma rog.

Cine este pentru acest amendament? majoritate de voturi, impotriva? 0
voturi, abtineri? 0 voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Va supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea
Regulamentului de Organizare ~i Functionare al Administratiei Fondului
Imobiliar, corespunzator organigramei aprobate prin Hotararea C.G.M.B.
nr. 174/2010, in integralitatea lui, cu amendamentul aprobat.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Domnul consilier Stan Ion
Domnule director am votat toti colegii ca sa va lasam sa lucrati, dar sa

~titi ca nu este un mod onest de a aborda problema undeva la sfar~itul
anului. Noi vrem aceasta situatie undeva la inceputul anului, in ianuarie,
februarie nu in decembrie anul viitor.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare

privind aprobarea Regulamentului de Organizare ~i Functionare al
Clubului Sportiv Municipal Bucure~ti, corespunzator organigramei
aprobate prin Hotararea C.G.M.B. nr. 174/2010.

Domnul Stan are un amendament.
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Domnul consilier Stan Ion
Este vorba despre punctul 22, amendamentul se refera la capitolul 2,

art. 42 cu 2, respectiv aici scrie promovarea handbal-ului, a baschetului, a
rugby-ului :?ica discipline sportive :?i/sau a altor discipline in cazul infiintarii de
noi sectii sportive :?ise adauga "precum :?icentre de copii :?ijuniori :?isectiile
pentru fotbal :?itenis de camp".

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Acest amendament s-a retinut.

Domnul consilier Gaf-Deac loan
In contextul in care sectia de scrima de la Clubul Sportiv Dinamo s-a

desfiintat :?isunt campioni olimpici :?ijuniori foarte de valoare nu costa mult, va
propun ca in acest amendament sa adaugam sectia de scrima, de asemenea
sectia de arte martiale, este un alt amendament, deci infiintarea altor doua,. .
sectii, scrima :?iarte martiale a doua sectie.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Dar ne putem permite?

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Daca ne permitem fotbal ne permitem :?iscrima :?iarte martiale.

Domnul consilier Stan Ion
Stimati colegi, eu nu vreau sa intru intr-o polemica cu domnul Gaf sau

cu a1ticolegi. Eu am nuantat acolo pentru ca noi cand am infiintat acest Club,
colegii din Consiliul de Administratie am militat domnul Gaf pentru atragerea
copiilor cu prioritate sa nu bata mingea sau sa consume etnobotanice pe
strazi, sa ii aducem intr-un cadru organizat sa faca sport. $i poate unii dintre
ei ajung sa faca:?i sport de performanta. Nu sunt de acord cu sectia de
karate, am spus-o:?i mentionez pentru ca sunt :?coli contracost in care fiecare
daca dore:?te sa i:?i faca acest sport poate sa iI faca, iar cu sectia de scrima
daca nu se desfiinta sectia de la Dinamo, stau sa ma intreb, aveam aceasta
oportunitate noi? I~ ace~t context oricum infiintarea de noi sectii nu se face
prin hotarare de consiliu. Discutam acum doar despre regulament :?i apare
notiunea de centre de copii :?ijuniori, alte sectii de scrima, karate :?i ce mai
vrem noi, fotbal, trebuie sa facem 0 hotarare de consiliu.
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Oomnul consilier Gaf-Oeac loan
Tn primul rand artele mar1;iale nu Tnseamna bataie, Tnseamna 0

autedis-eiplinare ~i·p-ana--Ia-urmaacoto -potsa-T-nvete -foarte-binecopiiigratuit,
nu sa plateasca, ci gratuit autodisciplina, mai ales ca astazi am avut 0
discutie cu un reprezentant al Federatiei Romane de Arte Mar1;iale, dan~ii au
oferit disponibilitatea de a da 0 sala unde noi sa pregatim copila~ii aceia,
deci practic ne va costa mult mai putin decat ne costa alte sectii pe care Ie
avem Tn momentul de fata, iar vis-a-vis de scrima este un sport de traditie
unde Romania a avut rezultate ~i daca vrem sa mai avem rezultate ~i nu pe
principiul ca parintii trebuie sa plateasca pentru copii, ci ca acei copii talentati
sa beneficieze de asemenea sectii eu cred ca este foarte Tnregula.

Oomnul consilier Voicu Mihai
A~ vrea sa TIrag pe colegul Stan ca la amendamentul pe care I-a facut

sa mai adaugam acolo nu "precum ~i", ci "cu prioritate copii ~i juniori". Aceasta
este rugamintea mea pe care 0 am.

Oomnul consilier Stan Ion
Oomnule pre~edinte, sa consemnati, lieu prioritate centrele de copii ~i

juniori".

OO ·U."'I.I """,.~~~,..i""+~de sed'I-"'~ ~A •••.•- f"'~I;nIIIIIUI WI ~5?CUII 1l.'IlI:;;;; I n.CIIVIUIH vall

Am vorbit cu domnul Secretar General ~i cu executivul ~i mi s-a spus,
ca pentru a introduce orice sectie, inclusiv propunerea domnului Stan, trebuie
hotarare separata.

Oomnul consilier Stan Ion
Am spus-o ~i eu, trebuie alte hotarari, eu vorbesc de ROF. Gentrele de

copii ~i juniori pentru fiecare sectie pe care 0 avem deja Tnfiintata, cu
prioritate.

Oomnul presedinte de sedinta Murg Galin
Oeci modificam asta, centre de copii ~i juniori pentru fiecare sectie.

Oomnul consilier Stan Ion
IIGu prioritate".

Oomnul presedinte de sedinta Murg Galin
Oeci promovarea handbalului ~i rugby-ului, baschetului ca discipline

sportive, cu prioritate ~i/sau alte discipline pentru copii ~i juniori.
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Domnul consilier Stan Ion
Cel putin 4 grupe ... , ~i ca sa fie stipulat domnule pre~edinte, eel putin 4

grupe de copii ~i juniori pentru echipele din divizia A, adica sa ai la 8 ani, 10
ani, 12 ani, 14 ani.

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Stimati colegi, infiintarea unei noi sectii in cadrul acestui club se face tot

prin ROF, deci este un cadru oportun ca astazi sa infiintam aceste sectii. Prin
ROF dai atributii Clubului ce sectii sa faca.

Consiliul de administratie este un element foarte important in
conducerea Clubului ~i Consiliul General este eel care hotara~te ROF-ul ~i
putem oricare dintre noi sa propunem infiintarea oricarei sectii. A~a mi se
pare corect.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Eu va propun sa facem 0 hotarare pentru data viitoare in care ...

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Domnilor, vreti sa modificam ROF-ul din nou data viitoare? 0 sectie se. .

face prin modificare de ROF. Acum avem aprobarea ROF-ului pe ordinea de
Zl.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Deci ce facem?

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Domnilor ce hotarare de infiintarea a sectiilor, ca se infiinteaza sectiile

, , I t

prin ROF.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Acum putem sa spunem doar lieu prioritate pentru copii ~i juniori". Asta

putem face acum.
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Domnul consilier Gaf-Deac loan
Este Regulamentul de organizare ~i functionare al unei institutii careia ii

spune ce atributii are acea institutie.
Domnul Scarlat, va dau dreptate, sper ca grupul liberal va vota

infiintarea acestor noi sectii.. ,



Domnul Secretar General Tudor Toma
Dumneavoastra puteti sa modificati ROF-ul, dar Tnfiintarea de noi sectii

se face prin organigrama, deci dumneavoastra ati putea prevede acum Tn
ROF faptul ca pentru sectiile deja existente sa se dezvolte sectiile sau centre
pentru copii. Discipline noi prin organigrama.

Domnul consilier Stan Ion
Ideea este ca noi nu avem ... , sau cel putin poate nu ne-am explicat

foarte corect. Am vrut aceste grupe de copii ~i juniori, centre de copii ~i juniori,
cate patru pe categorie de varsta ca sa nuantam, ca poate domn director de
acolo nu Tntelege, sau conducerea de acolo nu Tntelege, pentru ca am putea
sa Ii atragem ~i domnul Gaf, nu a spus nimeni de bani, tocmai asta am spus,
ca nu au oportunitati daca se duc la un club ca trebuie sa plateasca ~i Ii
selecteaza. Aici vin fara bani ~i nu Tmi rastalmaciti vorbele.

Eu nu am nimic Tmpotriva chiar daca de exemplu colegul nostru spune
ca performantele de la scrimerii de la Dinamo sunt remarcabile. Ideea este ca
crice sectie nou Tnfiintata pe care 0 facem trebuie sa fie ~i bugetata stimati
colegi pentru ca .... , vroiam sa spun ca asta intentionam centrele de copii ~i
juniori sa functioneze de la anul ca sa poti sa bugetezi, de la 01 ianuarie.
Aceasta era ideea. Orice sectie pe care vrem sa 0 Tnfiintam noi se poate face
acest lucru, nu neaparat ca sa modifici organigrama. Se face 0 adresa din
partea Consiliului de administratie pe baza unor note de fundamentare de
catre directorul Clubului Sportiv, venim aici cu un proiect de hotarare de
consiliu, aprobam ce vrem noi. Asta era ideea.

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Eu cred ca putem face un efort sa Ie votam toate acum, inclusiv un

amendament cu privire ~i la modificarea organigramei Tnsensu I ca se adauga
sectia de fotbal, sectia de tenis de camp, sectia de arte martiale ~i sectia de
scrima. Acesta este amendamentul ~i .... , vad rumoarea pe fata domnului
secretar, ~tiu ce urmeaza sa Tmi spuneti: ca nu se poate. Cu totii ~tim ca se
poate, dar nu acum. Ideea este urmatoarea: ~i daca 0 facem Tntr-o urmatoare
~edinta trebuie sa 0 facem Tnainte de sfar~itul anului astfel Tncat la anul sa
putem sa platim aceste centre de copii ~i junicri pentru aceste discipline. Eu
zic sa Ie trecem Tn ROF acum ~i modificam ulterior organigrama. Ar fi cel mai
simplu a~a. Le trecem acum Tn ROF, Tmi mentin amendamentul pe care I-am
formulat ~i ....
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot amendamentul propus de domnul Stan, la 4.2.2.

"promovarea handbalului, baschetului, ragbyului ca l?i discipline sportive
l?i/sau a altor discipline in cazul infiintarii de noi sectii sportive cu prioritate
pentru copii l?i juniori pe cate patru categorii de varste pentru divizia A". Sine,
"pentru sectiile cu reprezentare in divizia A".

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

lonut nu se poate amendamentul acela. Al?a a spus domnul Secretar
General. Eu iI supun la vot.

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Amendamentul meu era sa trecem in ROF l?i cele doua sectii, urmand

sa modificam .... , l?ifotbalul cum s-a putut atunci? Nu s-a trecut nici fotbalul?

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Nu am trecut fotbalul.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu s-a pus fotbalul, s-a spus ca pentru sectiile deja existente vor exista

sectii pentru copii l?ijuniori.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea

Regulamentului de Organizare §i Functionare al Clubului Sportiv
Municipal Bucure§ti, corespunzator organigramei aprobate prin
Hotararea C.G.M.B. nr. 174/2010, in integralitatea lui, cu amendamentul
adoptat.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Statutului Autoritatii Municipale de Reglementare a
Serviciilor Publice (AMRSP), in conformitate cu prevederile Hotararii
C.G.M.B. 174/2010.

Sunt comentarii?



Domnul consilier Gaf-Deac loan
Vroiam sa va spun doar ca eu nu am Tnteles deloc art. 1. Va rog sa II

deschideti la punctul 26 ~i sa II cititi. Domnule primar, chiar nu I-am Tnteles.
"Autoritatea municipala de reglementare a serviciilor publice este institutie
publica de interes local al municipiului Bucure~ti, cu personalitate juridica,
avand calitatea de autoritate de reglementare fiind persoana juridica
autonoma neguvernamentala, non profit exercitand atributiile de reglementare
a serviciilor comunitare din cadrul contractelor de gestiune delegata ... " ce
vrea sa fie pana la urma asta? Ce este pana la urma pentru ca nu am Tnteles?
Este ONG? Este firma? Este serviciu public?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
EI face urmatorul lucru, el atunci cand a gandit ... , uite Tmi pare rau dar

daca domnul consilier Berevoianu este cumva pe sus, rugati-I sa coboare. Noi
am gandit 0 autoritate care nu face altceva decat sa reglementeze toate
serviciile, Tn special serviciile de apa, serviciile ... , va aduceti aminte ca erau
mii de organisme, se chemau nu ~tiu cum, unii raspundeau de apa, unii de
canal. Am vazut Tnaceasta autoritate Tnfiintata de noi, un control permanent al
serviciilor municipale, ale utilitatilor Tn a~a fel Tncat baietii aceia din directiile
executive sa mai aiba un for care sa gandeasca despre 0 strategie care la
randul ei vine Tnconsiliu referitor la ceea ce ~tim cu totii.

Domnul consilier Gaf-Deac loan
Am Tnteles, dar domnule primar, dar spune ca finantarea Autoritatii

Municipale - AMRSP se realizeaza printr-o cota fixa din veniturile operatorilor,
societati comerciale ~i regii autonome, aprobate de C.G.M.B. In acest caz eu
nu pot decat sa presupun ca aceste regii vor trebui sa includa acest cost Tn
costul pe care TI da populatiei. $i acum eu va adresez 0 Tntrebare, ei se
autofinanteaza luand un procent din ceva, dar de ce nu se autofinanteaza
pana la suma de care au nevoie? Pentru ca 0 sa ajunga aceasta institutie sa
ia bani mamut ~isa Ticheltuiasca.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Pai nu, ca suma pe care ei 0 primesc, 0 primesc pentru sustinerea

posturilor pe care Ie au, este 0 suma fixa ~i sunt cinci sau ~apte oameni. Este
prevazut Tncontractul pe care I-au facut cu APA NOVA.
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Domnul consilier Gaf-Deac loan
Eu sunt de acord dar nu ~tita ~ste prevazuta ....



Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
20- a~ vrea -sa- vacitesc -deia articoiul 9 iit. a), "Autoritate de

reglementare competenta, persoana juridica autonoma care se angajeaza prin
contract fata de parti sa emita dispozitii obligatorii intr-un domeniu de
activitate, (DEX) respectiv ANRSC, ANRE, ARR, AMRSP", adica ce decizii va
da AMRSP-ul?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Propun sa mergem mai departe !?irevenim cand vine !?idomnul ....

Domnul consilier Giugula Doru Mihai
$titi foarte bine ca la statutul acestei societati am lucrat impreuna !?iI-am

modificat de vreo doua ori ca sa iI aprobam. Ceea ce ni se propune aici,
inseamna 0 depa!?ire de competenta care i-a fost data prin statut, in sensu I ca
aceasta autoritate depa!?e!?te Consiliul General. Din ceea ce vedeti
dumneavoastra aici, de organizare, dispozitii generale, rezulta ca aceasta
autoritate nu se mai subordoneaza Consiliului General a!?a cum este prin
hotararea de consiliu, ci este 0 institutie independenta, autonoma care poate
sa dea dispozitii !?i Consiliului General, obligatorii. De asemenea, din ce am
citit a!?a repede, in doua cuvinte, rezulta ca aceasta autoritate se subroga in
drepturile Consiliului General in Contractul de concesiune cu APA NOVA,
putand fii cea care dispune discretionar !?i fara sa ne intrebe, cu toate ca
raspunderea este la noi ce se intampla cu contractu I cu APA NOVA? Eu va
solicit sa nu votati acest punct pe ordinea de zi, urmand sa i1luam in discutie
la comisii.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Berevoianu, va rog.

Domnul consilier Giugula Doru Mihai
Nu ma intereseaza ce spune Berevoianu, domnule primar. Este foarte

c1ar ca aceasta hotarare este ilegala !?i nu are ce cauta in aceasta forma, in
fata dumneavoastra.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
De acord cu dumneavoastra, dar a fost solicitarea domnului primar.
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publice de alimentare cu apa ~i canalizare, statutul AMRSP-ului a reprezentat
un capitol distinct. Se numea la timpul respectiv, ARBAC ~i era dedicat numai
monitorizarii serviciilor de alimentare cu apa ~i canalizare. Initiativa de atunci a
Consiliului General a fost sa infiinteze un astfel de organism, de monitorizare
a contractului ~i pentru aceea, statutul acestui organism a reprezentat parte
din contractul de concesiune. In aceasta forma a functionat pana anul trecut,
in 2009 cand dumneavoastra ati aprobat crearea AMRSP-ului prin preluarea
obiectului de activitate al organismului de monitorizare a acestui serviciu la
care faceam referire, serviciu de canalizare ~i apa ~i al fostului AMEREB ~i
anume Agentia de Monitorizare a Serviciului de Transport ~i Distributie a
Energiei termice, institutie in subordinea Primarului General care a fost creat
daca imi aduc aminte in luna iunie-iulie 2009 ~i functioneaza ~i astazi cu acest
statut pe care dumneavoastra I-ati aprobat. Statutul care vi se prezinta astazi
este acela~i statut cu modificarile rezultate din procesul de reorganizare a
Primariei Municipiului Bucure~ti ~i era firesc ca aceste modificari sa fie
prezente ca ~i modificari ale statutului, intrucat AMRSP-ul, aceasta autoritate
de monitorizare pentru cele doua servicii, repet apa-canalizare ~i termoficare,
sunt 0 institutie publica in subordinea Primarului General.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt alte puncte de vedere? Nu mai sunt.
Supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea statutului

Autoritatii Municipale de Reglementare a Serviciilor Publice (AMRSP), in
conformitate cu prevederile H.C.G.M.B. 174/2010.

Cine este pentru? 2 voturi, impotriva? 4 voturi ( Popa G., Giugula M.,
Radoi S., Toma V.), abtineri? majoritate de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind prelungirea valabilitatii Planului Urbanistic General al
Municipiului Bucure~ti, aprobat prin Hotararea C.G.M.B. nr. 269/2000.

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Domnule primar, stimati colegi, avem pe ordinea de zi la punctul 27

prelungirea valabilitatii Planului Urbanistic General. Se propune 0 prelungire
cu cinci ani. In opinia Comisiei de urbanism aceasta prelungire este cam
deplasata ~i va spun de ceo Au trecut doi ani ~i jumatate de cand au fost
alegerile la Primaria Municipiului Bucure~ti. Nu am vazut nimic din parte
Directiei Urbanism, 0 mi~care in sensul modificarii Planului Urbanistic



General. I-am propus astazi domnului Primar General sa vina cu 0 propunere,
etapizata pentru modificarea Planului Urbanistic General pentru noul plan
urbanistic general. Precizez ca pe 20 decembrie anul acesta expira vechiul
plan urbanistic general. De aici apare necesitatea prelungirii lui, dar vrem sa
vedem 0 etapizare, vrem sa vedem ca exista 0 dorinta de a face alt Plan
Urbanistic General, ca se mi~ca ceva. Vrem sa vedem ca exista 0 strategie de
dezvoltare Tnbaza carei se face Planul Urbanistic General. Vrem sa vedem ca
sunt ale~i consultantii care sa lucreze la noul plan urbanistic general, vrem sa
vedem ca se organizeaza 0 licitatie pentru noul Plan Urbanistic General ~i
toate acestea Ie vrem cu 0 data limita. Pana la data de 1 martie, de exemplu
avem strategia, pana la data de 1 septembrie avem consultantul, pe data de
1 decembrie anul viitor avem licitatia sau care va fi data licitatiei. Puteti pana
la urmatoarea ~edinta de Consiliu sa faceti 0 etapizare de genul acesta?

Oomnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Problema sta Tnfelul urmator, am discutat cu domnul consilier general ~i

am vorbit doua-trei vorbe la Tnceput ~i am explicat urmatorullucru. Etapizarea
Tnacest moment cand starn de yorba, licitatia este a~ezata pe SEAP ~i este Tn
curs de desfa~urare pentru atribuirea consultantilor, cum bine spuneti, deci
licitatia se termina anul acesta, a consultantului ~i licitatia facuta pentru Planul
Urbanistic General. in privinta cand se termina, dorinta mea este sa se
termine cat mai repede dar nu se va termina mai repede de ~ase sau ~apte
luni. Problema mea este urmatoarea, Tn aceasta situatie se afla cam toate
ora~ele tarii, va fi nevoie probabil de 0 hotarare de guvern care va fi scoasa
cand va fi scoasa. Eu am nevoie de acest lucru ca sa nu creez haos, este
suficient 0 zi coroborat cu modificarea Ordonantei pentru mediu nr. 114 care
prin cuvantul ~i/sau da voie la constructii Tn parc ca Tn perioada pana cand
yom vota noi ce avem de votat sau apare hotararea de guvern sa se Tntample
nimic altceva decat haos. Oeci cer de la dumneavoastra sa aveti amabilitatea
~i sa prelungiti un Plan Urbanistic General pana Tn momentul Tn care II
terminam ~i II prezentam ~i TI aproba Consiliul. Problema mea este
urmatoarea, nu ne Tmpiedica cu nimic, chestia cu cinci ani eu va propun sa 0
~i scoatem de acolo, ca are dreptate ~i domnul consilier Tica. Ce facem
domnule? Arhitectul $ef e u~or inhibat ~i vorbe~te de anii ace~tia crezand ca
o sa traiasca 150 de ani.

Oeci eu propun sa scoatem cei cinci ani ~i va propun la ~edinta
urmatoare sa ascultati 0 informare ..... , a arhitectului ~ef ~i a mea, a etapizarii.
Acum nu este yorba decat de prelungirea a ceea ce cunoa~tem cu totii, cu
bunele, cu relele ~i a~a mai departe, pentru ca fiti convin~i ca ramane 0
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perioada cand toata lumea i~i face de cap. Nu se poate a~a ceva. Este
domnul Arhitect $ef care ar putea sa aduca argumente.

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Domnule Primar General, este putin deplasata propunerea de prelungire

a PUG-ului pana la aparitia noului PUG. Asta poate fi la calendele grece~ti.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Sau sa nu fie.

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
eu sunt foarte deschis. Hai sa avem 0 discutie impreuna. Directia de

Urbanism ~i cu Comisia tehnica de urbanism ~i pe termene exacte cand
putem sa facem pana la ~edinta urmatoare. Sa amanam proiectul pana data
viitoare.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Sa auzim ~i parerea ... , nu discutam de data. Domnul arhitect ~ef, veniti

sa sustinem ... eu am propus sa scoatem din hotarare chestia cu 5 ani de zile,
ca sa nu cream nervozitati aici in sensu I de timp, yorba domnului consilier
Tica, domnule de ce sa nu fie 7 ani sau 10 ani.

Domnul Patrascu Gheorghe - Arhitect Sef al Municipiului Bucuresti
Are 0 explicatie de ceo PUG-ul este 0 lucrare absolut complexa de mare

complexitate ~i trebuie facuta bine, din acest motiv ~itema pe care 0 facem a
durat pana acum. Pot sa va spun ca astazi am vrut sa-i dau drumul pe SEAP
~i am mai gasit inca 0 problema legata de calculul tarifului. Vreau sa fie 0
documentatie absolut corecta sa nu avem nicio problema de contestare nici
din punct de vedere al pretului, nici din punct de vedere al calificarii firmelor
care participa ~i a~a mai departe. Evaluarea pe care am facut-o ca timp de
intocmire este de 36 de luni, ceea ce inseamna 3 ani.

Daca punem in calcul ~i dezbaterea publica ~i eventualele stopuri la
avizare, la aprobare, asta inseamna inca un an probabil, deci 5 ani ar fi, sa
zicem acoperitori. Pe de alta parte trebuie sa ne gandim ~i la implicatiile
absentei PUG-ului. In primul rand nu se mai pot elibera autorizatii de
constructie pentru zonele care nu sunt reglementate. Deci asta in Bucure~ti
inseamna cu exceptia zonelor protejate care au PUZ-uri, nu se mai poate
lucra decat pe PUZ-uri. Asta inseamna ca, chiar pentru lucrari banale, mai
ales .... , repet, pe zona de competenta a Primariei Generale mai putin este
implicatia pentru ca exista PUZ-urile de Zone Protejate care nu au limita.
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Exista 0 prevedere legala in Legea nr. 350/2001, care ne spune ca in
absenta PUG-ului se aplica Regulamentul general de urbanism ~i planul de
urbanism zonal. Nu dai autorizare directa decat daca respecti Regulamentul
general. Regulamentul general este foarte strict.

Eu pot sa va mai spun altceva. De curand am avut 0 discutie cu
urbanistul ~ef al Hamburg-ului care mi-a spus ca revizuirea unui echivalent al
Planului de Urbanism General al nostru a durat 7 ani la Hamburg, deci trebuie
sa intelegeti ezitarea de a lansa caietul de sarcini pentru PUG pentru ca este
o lucrare absolut foarte complexa cu multe implicatii care intre timp s-a mai
schimbat ~i legislatia ....

Domnul consilier Neagu Mihai
Hamburg-ul este de doua ori mai mare ca Bucure~tiul.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Daca iti aduci aminte, au avut grija avioanele aliate sa ... ~i acolo sunt

numai constructii noi.

Domnul Patrascu Gheorghe - Arhitect Sef al Municipiului Bucuresti
Ce pot sa va spun ca licitatia va fi de fapt concurs de solutii, va fi

probabil lansata in 3- 4 zile, nu mai tarziu.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule Arhitect, avem 0 problema, nu a ie~it din procedura. Mai are 6

zile, deci daca decidem povestea asta s-ar putea sa fie lovita de nulitate.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
A~ vrea sa va explic urmatorul lucru: imi pare rau ca ma exprim a~a, dar

este chirurgical, nu este nesimtistic. Este 0 idiotenie asta domnule sa pun un
PUG care actioneaza de 10 ani, sa iI pun pe site pentru dezbatere publica.
Pentru ce domnule? II cunoa~te toata lumea. $tie toata lumea ca acest PUG
expira. Sunt 0 multime de indivizi care ~tiu ca peste aproape 0 luna ~i doua
zile, in zilele alea el i~i va lua aprobarile repede. Eu asta vreau sa previn. Este
un PUG prost, bun, tampit, nu ~tiu, care merge de 10 ani. Sigur ca poate fi
introdusa in ecuatia ideea: "domnule, mai are patru zile pana iese dupa site".
Ce sa iasa dupa site domnilor? I-am explicat departamentului respectiv ca
este 0 tampenie asta sa pun pe site PUG- ul.

PUG-ul il ~tie toata lumea de 10 ani. Eu doresc 0 prelungire ~i va propun
o prelungire a PUG-ului nu pentru ca sa se intample vreo zapaceala, ci ca sa
nu se intample ~i ca sa putem merge in continuare pana la date mai fezabile
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dedit ne povestea domnul Arhitect $ef. Cred ca ne-a speriat pe toti cu 7 ani,
cu Hamburg-ul cu ....

Domnul consilier Giugula Doru Mihai
Astazi am participat deja la 0 prima intalnire de tatonare, de prezentare

a noilor tendinte de dezvoltare a Bucure~tiului in vederea noilor modificari
legislative ~i administrative in congruenta cu noile tendinte de dezvoltare ... I

ne-a facut capul varza cineva astazi in sensu I acesta ~i se leaga de acest
PUG. Nu consider ca este necesar sa punem pe site pentru publicitate acest
PUG deoarece noi nu facem un nou PUG, ci dam 0 prelungire. 0 prelungire
cu cinci ani pentru un PUG este exagerata ~i nu duce decat la puturo~enia
administratiei.

Eu v-a~ propune daca suntem de acord cu totii, un an sa facem
prelungirea acestui PUG in a~a fel incat sistemul executiv sa fie intr-o mare
viteza de actiune ~i de reactie ca pana in luna august sa ne prezinte a~a cum
s-au angajat astazi la aceasta prezentare primele tendinte tenticulare ~i
reticulare de dezvoltare a Bucure~tiului in IIfov pe care oricum nu putem sa nu
Ie platim pentru ca sunt in alta zona administrativa, dar sa Ie dam un termen
de 1 an ca sa poata sa i~i pregateasca acest nou PUG in vederea noilor
reglementari care sunt modificate de la 0 zi la alta ~i nici sa nu ramana
descoperiti ca speculatori imobiliari in cele 12 ore de neacoperire a PUG-ului
sa i~i ia toate autorizatiile. Eu dupa mine daca ~i Comisia de urbanism este de
acord v-a~ propune 1 an, mai discutam peste 1 an in ce fel se prezinta .... Nu
ma intereseaza Horatiu, nici nu ma intereseaza daca se poate intr-un an,
trebuie ca intr-un an sa avem ceva facut, nu avem ceva facut intr-un an Ie mai
dam 6 luni ~i cu asta am terminat discutia.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Nu putem sa 0 facem a~a ~i atunci ~i mie mi se pare fezabila ca daca

dispare cuvantul cinci ani am spus-o de la bun inceput sa apara un an. La un
an exista raport de stadiu, de ce nu este gata ~i a~a mai departe.

Domnul consilier Giugula Doru Mihai
Putem sa dam prelungirea ~i pe 61uni ~i vedem in 6 luni ce se intampla

daca vrei neaparat.

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Eu am propus pana la urmatoarea ~edinta, PUG- ul expira pe 320

decembrie adica peste 0 luna ~i ceva avem timp suficient ~i sa facem
etapizarea respectiva ....
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Problema mea este urmatoarea daca defectam cu 0 zi inseamna 22, 23

24, 25 decembrie, pe 26 nu mai este nimeni eu nu pot sa merg la risc cand
~tiu foarte bine cate presiuni exista ~i fac 0 paralela a~teapta hotararea
Parlamentului ca sa modifice 0 ordonanta sa poata sa construiasca in tot ce
pana acum au fost "V-uri"

Deci domnul consilier general de multe ori incerc sa am intelegerea
pentru orice, nu pot sa inteleg de ce doriti sa va opuneti de a prelungi ....

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Nu ne opunem.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Pai atunci? Am discutat despre data ~i eu am aceea~i parere ca

dumneavoastra ~i ca domnul consilier Giugula, sunt multi cinci ani. Atunci
vorbim de un an prelungim PUG-ul daca prin acte administrative nascute de
noi ~i prin viteza executivului se poate executa mai devreme acest PUG ~i
crede'i-ma ca pans scum nu am stat degeaba, a~a va fi, deci- nu are nicio
relevanta amanarea pentru ca eu ~tiu ce inseamna. Este suficient ca in data
de maine sa se sesizeze sa nu scoata nimeni nicio hotarare de Guvern inainte
care sa prelungeasca PUG-ul ~i dupa aceea sa urmeze un carnagiu din
acesta pe constructii ~i pe .....

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Domnul Primar General, ne spuneti despre carnagiu ~i despre dezastrul

care ar putea urma acum ~i veniti sa ne propuneti prelungirea valabilitatii
PUG-ului cu 30 de zile inainte de a expira. Doi ani ~i jumatate de ce nu ati
avut timp sa ne propuneti treaba asta?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Doi ani ~i jumatate am facut exact ceea ce trebuia sa fac. Sa ii adun pe

toti, sa ii chem. Dupa doi ani ~i jumatate s-a nascut Planul Integrat de
Dezvoltare, care urmeaza sa vi-I prezentam aici ~i va face parte dintre piesele
de baza ale PUG-ului. S-a nascut PID-ul dupa care dumneavoastra veti ....

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Astazi a fost prima discutie.
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Da, ~i II prezentam aici. Domnule Tica, uite care este problema. Eu In

general, cand dumneata ai avut idei bune .... , eu nu ma feresc de anumite
cuvinte tocmai pentru a exprima ceea ce gandesc in mod just ~i fara patry -
free. Nu imi spune dumneata ca Guvernul este atat de deschis In acest
moment ~i are atat de mult timp sa se apiece pe PUZ-urile localitatilor ~i
ora~elor din tara ~i sunt suficiente 10 zile ca sa ma trezesc cu pomii taiati din
Tei-Toboc, sa intru probabil Intr-un nou proces pentru faptul ca nu am dat
aprobare, sa ma trezesc cu locatii din acestea ....

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Explicati-ne ~i noua tehnica, cum se i'ntampla treaba aceasta?

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Iti spun eu cum. Intai ocupa teritoriul ~i dupa aceea se prezinta cu PUZ-

ul in brate care trece In 5 minute.

Domnul consilier Tica Horatiu
Pai nu are cum pentru ca trebuie avizat tehnic de dumneavoastra, deci

nu are cum.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Eu vreau sa previn toate lucrurile acestea. Nu vad motivul amanarii.

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
V-am rugat sa facem 0 etapizare pana data viitoare. De ce? Pentru ca

tot amanam. Acum cerem un an, dupa cum spunea un coleg, vom mai cere
inca un an ~i Inca un an.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Dumneavoastra credeti ca aceasta etapizare va functiona daca ea va fi

sa nu functioneze?

Domnul consilier Tica Horatiu fLORIN
Daca dumneavoastra va asumati public ca la 1 mai se va aproba PATZ-

ul la 7 septembrie, dumneavoastra va asumati ca aveti consultanta deja
pentru PUG ~i pe data de 31 decembrie anul viitor se face licitatia ~i va
asumati public, nu avem nimic impotriva.



Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Sa facem licitatia pentru ce?

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Pentru noul PUG.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Eu cred ca se face inainte domnule.

Domnul consilier Tica Horatiu Florin
Exact asta vrem sa vedem ~i noi. 0 etapizare exacta.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu
Da domnule, imi asum ca pana la sfar~itul anului viitor avem toate

piesele componente sa putem sa va propunem un PUG nou pe care intai sa iI
aprobati dumneavoastra ~i dupa aceea sa il bagam in ...

Domnul consilier Dinca Dumitru
Domnule Tica, domnule primar, domnilor colegi, de fapt ce vreti? Sa

prelungim PUG-ul care daca nu iI prelungim, deci atentie la felul cum se pune
problema. Nu la interesul meu sau interesul unuia sau al altuia. Noi vrem sa
impiedicam ca cineva dupa ce expira acest PUG sa nu se duca sa faca varza
toate terenurile libere din capitala. eam asta vrem noi. Daca este yorba sa
respectam prevederile statului de drept, nerespectarea unei proceduri, adica
daca acest PUG a~a cum este el, este un act probabil mai putin important in
viziunea unora, este un act foarte important in viziunea altora. Daca acest
PUG nu va sta suficient pe site in dezbatere publica, cineva care are interes ~i
care vrea sa anuleze ceea ce vrem noi, deci prelungirea PUG-ului se
prevaleaza de faptul ca nu a stat pe site cat trebuia, legea vine ~i iti anuleaza
aceasta prelungire ~i acela tot i~i face de cap.

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
lertati-ma domnul Dinca, vreau doar sa incerc sa va explic urmatorul

lucru pe scurt. Nu este nimic nou, este totul in functiune de 10 ani, deci noi nu
venim cu propuneri acum la PUG de imbunatatiri, este eel vechi. L-au a~ezat
pe site a~a aiurea daca ma intrebi pe mine. Asta vreau sa va spun.
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Domnul consilier Dinca Dumitru
Daca domnul Prefect spune ca nu se poate intampla ca sa fie anulata

hotararea, eu nu am nimic impotriva, dar cred ca oricum se vor prevala. Sa nu
uitam ca sunt oameni care cer zeci ~i zeci de milioane de euro.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Mie mi se pare normal de a prelungi cu un an cu conditia ca intr-un an

toate piesele ~i licitatia sa fie facuta. 0 data licitatia facuta, licitatia ne da ~i
termenul de executie.

Domnul consilier Stan Ion
Domnul Pop Romeo a spus ce a spus ~i domnul Giugula ~i mai repet ~i

eu inca 0 data. Cred ca ar trebui sa iI prelungim cu un an domnule primar
astazi ~i a~ vrea sa ii aduc aminte colegului nostru Tica, domnule, Caragiale
spunea intr-o piesa a lui, respectiv Constanda, ca lIeu voi binele tarii" ~i de la
binele tarii domnul actor ... , deci vrem binele Bucure~ti-ului? Pai daca vrem
binele Bucure~ti-ului sa terminam cu cardelile astea ieftine ca domnule, hai sa
iI amanam pana in decembrie. in decembrie vin porcul ~i jumarile ~i vreau sa
va spun ca nu mai vine nimeni aici in decembrie domnule primar. in perioada
aceasta de saracie ~i de criza mergem pe la tara cei care mai avem neamuri
~ine luam ni~te ~orici, ni~te branza, restulluam ce avem.

Haideti sa votam cu prelungirea de un an de zile ~i aveti ~i posibilitatea
sa faceti ~i licitatie.

Domnul Patrascu Gheorghe - Arhitect Sef al Municipiului Bucuresti
Tot ce pot sa va promit ferm, ca la jumatatea lunii februarie va fi

incheiata procedura daca nu va exista ... , depunerea ofertelor. Pe de alta
parte este foarte corecta propunerea aceasta de a-I prelungi cu un an, eu a~
spune doi, dar .....

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Va rog eu nu spune-ti.

Domnul consilier Pop Romeo Teodor
Propun prelungirea cu un an in conditiile asumarii de catre Primarul

General organizarii licitatiei pentru PUG in aceasta perioada. Sa bagam in
hotarare.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Mi se spune ca nu este legal, dar nu conteaza.
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Domnul Secretar General Tudor Toma
Documentatia de urbanism va fi valabila inca un an. Acesta este scopul

~i obiectul hotararii. Prelungirea documentatiei de urbanism. Primarul General
nu poate sa i~i asume 0 obligatie prin hotarare de consiliu, sa duca la
indeplinire ce? A~a a fost formulat amendamentul.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
S-au propus doua amendamente de catre domnul Stan ~i de catre

domnul Pop.
Amendamentul domnului Stan a fost formulat astfel, acest PUG sa fie

realizat intr-un an, iar amendamentul facut de domnul Pop se refera la faptul
ca domnul Primar General sa i~i asume licitatia, in conditiile asumarii licitatiei
intr-un an.

Domnul Pop va mentineti amendamentul? il retrageti. Bun.
Supun votului amendamentul facut de domnul Giugula ~i domnul Stan

care suna in felul urmator: "valabilitatea acestui PUG se prelunge~te cu un
an".

Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
.._.. ·Sigur stimaVcble9iperitrU·ca·a$·arel"-~lm-caceicare- ~i::au pregatit PUZ-·

urile pe parcuri ~i aveti acolo dovada, nu mai intra in parcuri ~i construiesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Are un singur articol. Articol unic. Se aproba prelungirea valabilitatii

Planului Urbanistic General al Municipiului Bucure~ti aprobat prin Hotararea
C.G.M.B. nr. 269/2000 pe 0 perioada de un an respectiv pana pe data de
21.12.2011.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarare privind prelungirea valabilitatii
Planului Urbanistic General al Municipiului Bucure!jti, aprobat prin
Hotararea C.G.M.B. nr. 269/2000, in integralitatea lui, cu amendamentul
adoptat.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
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Domnul Primar General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
Avand In vedere ca am sa va cer permisiunea sa plec, vreau sa fac

cateva precizari fiindca nu este primul, ca altfel a~ fi ramas ca nu Intarziam
foarte mult. A~ vrea sa Imi permiteti sa fac cateva precizari Impreuna cu ... , 0
sa va lamureasca ~i domnul ... , In legatura cu PUZ str. Parcul Poligrafiei
sector 1.

Proiectul de hotarare a fost Intocmit de catre Directia de Urbanism In
vederea punerii In executare a deciziei nr ..... a Curtii de Apel Bucure~ti prin
care instanta obliga Primaria Municipiului Bucure~ti sa emita un nou aviz de
urbanism favorabil ..... , Poligrafiei, de care yeti auzi In continuare. Deci a~
vrea sa Intelegeti urmatorul lucru: datorita acestei hotarari judecatore~ti
ramase irevocabila, In care instanta spune "se emite un nou aviz de urbanism
favora-biI",·I-ama§ezat pe ordinea de zi, dumneavoastra yeti hotari. In acela~i
timp, In avizul de urbanism anexat la proiectul de hotarare se mentioneaza ca
potrivit PUG aprobat de H.C.G.M.B. se afla In zona V1A, parcuri, gradini,
scuar-uri ~i fa~ii plante publice. Astfel se Incalca prevederile OUG nr. 195
privind protectia mediului cu modificarile ~i completarile ulterioare. Am tinut sa
va spun lucrul acesta pentru ca sunt convins ca la acest punct va lua cuvantul
~i stimabilul ... I ~i va va vorbi despre lucrurile acestea. Doresc Insa sa
cunoa~teti care a fost motivul ca I-am pus pe lista precizand acest lucru.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule primar, sa mai ramana domnul Arhitect $ef ca sa nu mai

ajungem In situatia de data trecuta. Fac propunerea din partea grupului POL
ca votul sa fie nominal. Fiecare sa I~i asume raspunderea. La acest PUZ In
mod special pentru ca este 0 situatie deosebita.

Cine este pentru ca votul la acest punct sa fie nominal? 25 de voturi. Din
cati prezenti In sala?

In sala sunt prezenti 41 de consilieri generali.
Deci va fi vot nominal pentru acest proiect de hotarare, cu Poligrafiei.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Splaiul Independentei nr.
291 - 293, 295-297, sector 6.

Cine este pentru? 3 voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri?majoritate
voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Penetratie Bucure§ti -
Autostrada Bucure§ti - Bra§ov, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Vicepresedinte Fundatia Eco Civica
Domnul Dobrogea a facut aceasta cerere !?i eu sunt !?eful

departamentului juridic de la Eco - Civica !?i m-a rugat pe mine sa va explic
repede ca sa nu pierdem timpul !?isa Tntelegeti despre ce este yorba.

Acest PUZ are 0 hotarare judecatoreasca pentru a obtine un nou aviz de
urbanism !?icare vi se dicteaza deja ca sa fie aprobat. Acest lucru este ilegal,
iar dumneavoastra ca !?iConsiliu General aveti optiunea de a aproba sau nu a
aproba un nou aviz de urbanism. Sau poate aprobati cu alta destinatie, alta
functiune sau sa respeete functiunea care se gase!?te pe amplasament.

Terenul respectiv este V1A, este pare, figureaza ca atare chiar Tn PUG-
ul capita lei !?iel este sub incidenta legii mediului. EI are functiunea de pare. Ca
nu a fost Tntretinut Tntr-o stare extraordinara, asta este cu totul altceva. Putem
Tntreba autoritatile de ce nu se afla la standardele normale de Tntretinere.. .
Aceasta este 0 alta problema.

Vorbim de functiunea urbanistica V1A. De asemenea, daca Tmi permiteti
pe acel teren sunt mai multi proprietari carte au primit terenul, iar unul dintre ei
este Universitatea de Drept. Este imoral ca 0 societatea bugetara, chiar daca
are personalitate juridica sa faca abuz !?i sa ceara un teren spatiu verde
pentru a"ficonstruit~i va-rog-sa-rim:~'ico-nt-de"-acest IUcru. Nicio instanta "air;
Romania nu va poate dicta reglementarea urbanistica sau sa va dicteze
Tncalcarea legii. Daca un tertip puteti sa dati un aviz favorabil !?i imediat Tntr-o
!?edinta urmatoare dumneavoastra sa va Tntalniti !?isa Tianulati acel aviz. Deci
exista tot felul de tertipuri juridice. Dar noi vrem sa fim corecti, sa judecam
corect. Este pare, noi am vorbit !?icu proprietarii !?idumnealor !?i-au manifestat
dorinta de a primi despagubiri Tn cazul Tn care nu se lamure!?te aceasta
problema.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Ne propuneti un !?antaj acum sau ce ne propuneti?

Vicepresedinte Fundatia Eco - Civica
In !?edinta de dezbatere publica care a avut loc pe aceasta problema,

PUZ-ul parcului Poligrafiei car~_,,- fa!?urat chiar aici, !?edinta publica
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organizata de Primaria Municipiului Bucure!?ti conform legii, proprietarii !?i-au
manifestat !?idorinta de a primi despagubiri materiale, vazand ca terenul este
V1A !?i este sub incidenta legii !?i nu vcr putea ... , noi asta am vrut sa va
precizam !?i va rog sa tineti cont ca reglementarile urbanistice apartin ... , eu
v-am prezentat situatia ca sa !?titicare este opinia noastra.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
A!?a cum s-a votat, trecem la votul nominal.

Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Domnule secretar, intrebare: inteleg ca avem de a face din nou cu 0

hotarare definitiva !?i irevocabila. Se poate sa fie abuziva. Legea ne obliga sa
o punem in aplicare?

Putem sa ne permitem sa votam ... , sa ne punem intrebarea daca
aprobam sau nu 0 hotarare definitiva !?iirevocabila? Are caracter de lege?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu. Deci daca aprobati dumneavoastra sau nu, este 0 chestiune.

Instanta a obligat institutia care se cheama Primaria Municipiului Bucure!?ti, sa
emita aviz favorabil. Avizul de urbanism. Sunt doua chestiuni distincte.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Explicati-ne exact. Primaria trebuie sa dea aviz favorabil ...

Domnul consilier Gat - Deac loan
Pai da, dar aviz din comisie favorabil. Consiliul nu da avize, consiliul

adopta hotarari. Primaria emite avize, consiliul adopta hotarari. Nu ne obliga
nimic instanta. $i daca ne obliga hotararea este abuziva !?i inseamna ca
judecatorii au luat mita.

Domnul Secretar General Tudor Toma
A!? vrea sa va citesc hotararea. "Dosar nr. 25814/3/CA/2008, Romania

Tribunalul Bucure!?ti, Sectia a IX a Contencios Administrativ !?iFiscal, sentinta
civila nr. 3385, !?edinta publica, din data de 3 decembrie 2008. Tribunalul
constituit din pre!?edinte Amer Jabre, grefier Alexandrescu Simona."

Nu am sa va citesc toata hotararea, am sa va citesc doar dispozitivul.
"Pentru aceste motive, in numele legii hotara!?te: respinge exceptia

inadmisibilitatii actiunii ca neintemeiata, admite in parte actiunea formulata de
reclamantii Facultatea de Drept cu sediul in Bucure!?ti, b-dul Mihail
Kogalniceanu nr. 36-46 sector 5 pisescu Dan $tefan Octav cu domiciliul in
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Bucure~ti, Chereche~ Lucia in contradictoriu cu parata Primaria Municipiului
Bucure~ti cu sediul in Bucure~ti, obliga parata sa emita un nou aviz de
urbanism favorabil pentru PUZ str. Parcului Poligrafiei sector 1. Obliga parata
la plata catre reclamanta Chereche~ Lucia a sumei de 4,3 lei cheltuieli de
judecata cu recurs de la comunicare pronuntata in 3 decembrie. Definitiva ~i
irevocabila prin decizia 539/26.02.2009 la Curtea de Apel."

Domnul consilier Stan Ion
Sa inteleg domnule Secretar General ca practic instanta obliga, nu

Consiliul General, primaria ceea ce inseamna ca ni~te experti tehnici din
primarie de la comisie trebuia sa dea avize. Ce sa inteleg eu?

Domnul Secretar General Tudor Toma
L-au dat.

Domnul consilier Stan Ion
Atunci noi putem sa votam cum vrem. Pentru, impotriva sau sa ne

abtinem.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Este optiunea dumneavoastra.

Domnul consilier Stan Ion
Aceasta era ideea ca sa nu mai patim ca data ....

!Jomnal presedinte de sedinta Morg Calin
Am ~i eu 0 intrebare. Daca noi votam impotriva cum au dat el

autorizatie?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Ce autorizatie?

Domnul consilier Giugula Doru Mihai
Sunt doua chestiuni de drept foarte clare. Petentii s-au judecat cu

Prima ria Capitalei nu cu Consiliul General. Hotararea este data ~i obligatoriu
pentru partile din proces. In proces nu figuram Consiliul General, deci primaria
este parte in proces ~i aceasta este obligata sa emita un nou aviz de
urbanism, favorabil ~i teza a doua pentru PUZ. Adica primaria este obligata sa
emita un aviz favorabil in ce scop? In scopul emiterii unui PUZ .... , in scopul
intocmirii documentatiei pentru fUZ, ca sa fim in termen legal. Consiliul
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General nu are nici un fel de obligatie vis-a-vis de aceasta hotarare, el cu
Tntelepciunea lui va aprecia daca este oportun sau nu este oportun, daca este
Tn interesul cetateanului care I-au votat sau care nu I-au votat, ca acest PUZ,
sa treaca sau sa nu treaca. Fata de dumneavoastra. Ceea ce va spun ramane
Tnregistrat, nu incuba nicio obligatie juridica legala care sa va constranga la
luarea unei decizii. Dumneavoastra cu libertatea con~tiintei votati acest PUZ
cum va dicteaza con~tiinta sau interesele.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va rog domnule Secretar General sa trecem la votul nominal.

Domnul Secretar General Toma Tudor
Alexe Florin Alexandru - abtinere
Anton Mihaela - abtinere
Bacaintan Irimie Gabriel - pentru
Badulescu Aurelian - absent
Boaja Minica - absent
Budulan Pompiliu - pentru
Capota Bogdan Alexandru - absent
Chiri~ Mariana - pentru
Cosma Roxana Maria - absent
Cruceanu Elena - abtinere
Deaconescu Cristinel - absent
Dinca Dumitru - pentru
Draghici Aurelia Gratiela - abtinere
Florescu Drago~ - absent
Gaf-Deac loan - abtinere
Giugula Doru Mihai - prezent dar nu voteaza
Gorodea Tiberiu Silviu loan - pentru
Grigorescu Robert - absent
lovici Victor Teodor - abtinere
Iva~cu Tiberiu - pentru
Meran $tefan Dan - abtinere
Mihailovici Virginia - pentru
Mihailescu Ion Bogdan - absent
Murg Calin - pentru
Neagu Mihai - pentru
Nedelcu Costel - abtinere, nu ~tiu cum este tot dosarul
Neme~ Carmen lonela - abtinere
Nitu Robert Danie - Tmpotriva
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Nicorescu Virgil - absent
Paduraru Alexandru - abtinere
PTrvu Cosmin Gabriel - pentru
Pop Romeo Teodor - pentru
Popa Grigore loan - pentru
Popa Maria - abtinere
Popescu Costin Adrian - Tmpotriva
Potera~u Cornel-Constantin - abtinere
Prioteasa Doru - pentru
Purcarea Sorin - abtinere, Consiliul General nu da avize de urbanism.
Raicu Mircea Cristian - pentru
Radoi Silviu George - pentru legalitate
Raileanu Marius Nicolae - pentru
Rizoiu Mircea - abtinere
Ro~eti George Adrian - absent
Scarlat Horia - absent
Sitaru Janina Mirela - abtinere
Stan Ion - abtinere
Stan Nicu~or - abtinere
Tanase Ion Gabriel - absent
Toma Veronica - pentru
Tapardel Ana Claudia - absent motivat
Tica Horatiu- Florin - pentru
Untaru Virgil - pentru
Vladan Florin Laurentiu - pentru legalitate
Voicu Mihai - pentru
Zidarescu Loredana - abtinere

Voturi pentru - 21, voturi Tmpotriva - 2, abtineri - 18 voturi.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Str. Popa Savu nr.65-65A,
sector 1.

Cine este pentru? 26 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 17 voturi
(Nitu R., Potera~u C., Scarlat H., Purcarea S., Meran D., Alexe F., Giugula D.,
Stan I., Draghici A., Popa M., Sitaru J., Rizoiu M., Popescu C., Nedelcu C.,
Paduraru A., Mihailescu I., Zidarescu L. ).
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Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Str. Tudor Vianu nr.38,
sector 1.

Cine este pentru? 26 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 17 voturi
(Nitu R., Potera~u C., Scarlat H., Purcarea S., Meran D., Alexe F., Giugula D.,
Stan I., Draghici A, Popa M., Sitaru J., Rizoiu M., Popescu C., Nedelcu C.,
Paduraru A, Mihailescu I., Zidarescu L. ).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Drumul Dealul Floreni nr.75-
87, sector 4.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 1
vot (Nedelcu C.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Drumul Regimentului nr.
89-93, sector 1.

Cine este pentru? 2 voturi (Gaf-Deac I., Raileanu M.), Tmpotriva? 0
voturi, abtineri? majoritate de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Ion Bogdan nr. 15,
sector 1.

Cine este pentru? 29 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 13 voturi
(Giugula D., Stan I., Draghici A, Popa M., Sitaru J., Rizoiu M., Popescu C.,
Nedelcu C., Paduraru A, Mihailescu I., Zidarescu L., Boaja M., Gaf-Deac I.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare pentru
modificarea Hotararii C.G.M.B. nr.329/2008 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - ~os. Alexandriei nr. 152, sector 5.

Doamna consilier Sitaru Janina Mirela
Estre yorba de 0 Tndreptare de eroare materiala, PUZ-ul a fost adoptat

iar Tnhotarare a fost trecuta gre~i suprafata, deci nu votam un nou PUZ.

!
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Domnul Gheorghe Patrascu - Arhitect Sef al Municipiului Bucuresti
Tnprincipiu este 0 gre~eala materiala dar nu poate fi dovedita cu acte ... ,

extrasul de Carte Funciara ... ,

Domnul consilier Giugula Doru Mihai
Este eroare de dactilografiere scrie Tnexpunerea de motive, la articolul 1

prin care s-a aprobat documentatia PUZ-ului din eroare de dactilografiere s-a
trecut gre~i suprafata de teren studiata Tn PUZ de 484 metrii Tn loc de 37.827
metrii. Am aprobat PUZ-ul Tn2008 ~i cand s-a dat copy paste la secretariat ca
de asta este vorba, Tn loc sa modifice suprafata a trecut-o pe cea dintr-un alt
PUZ. Aceasta este toata problema.

Doamna consilier Cruceanu Elena
Apropo de proba cu acte, Cartea Funciara constituie 0 proba ~i Tntr-

adevar Tn Cartea Funciara sunt trecuti treizeci ~i ~apte de mii ~i ceva metrii,
este absurd sa nu aprobam Tndreptarea unei erori materiale.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot, proiectul de hotarare pentru modificarea Hotararii

C.G.M.B. nr.329/2008 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - ~os.
Alexandriei nr. 152, sector 5.

Cine este pentru? 19 voturi (Giugula D., Stan I., Draghici A., Popa M.,
Sitaru J., Rizoiu M., Popescu C., Nedelcu C., Paduraru A., Mihailescu I.,
Zidarescu L., Boaja M., Purcarea S., Meran D., Alexe F., Gaf-Deac I.,
Raileanu M., Anton M., ... ), Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 22 voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind finantarea serviciului public de salubrizare aferent sectorului 5
de la bugetul Municipiului Bucure~ti ~i modificarea Hotararii CGMB
nr.6/2001, modificata ~i completata prin Hotararea CGMB nr.94/2007.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind inaintarea cererii catre Guvernul Romaniei de modificare lji
completare a H.G. nr.239/2004 privind transmiterea unor terenuri din
proprietatea privata a statului lji din folosinta gratuita a ANL in

~,
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proprietatea publica sau privata a unitatilor administrativ-teritoriale lji in
administrarea autoritatilor administratiei publice locale.

Cine este pentru? unanimitate de voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind modificarea Anexei nr.1 la H.C.G.M.B. nr.61/2010 privind
aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru "Statia de epurare a
apelor uzate a municipiului Bucuresti, precum si a actului aditional nr. 3
la contractul de lucrari incheiat cu HOLDING AKTOR-ATHENA S.A.

Cine este pentru? 30 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 11 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de transmitere a unei
suprafete de teren din domeniul public al statului lji din administrarea
Ministerului Apararii Nationale in domeniul public al Municipiului
Bucureljti lji in administrarea Consiliului General al Municipiului
Bucureljti, in vederea realizarii obiectivului de investitii "Strapungere
Str.1 Mai"

Cine este pentru? unanimitate de voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind modificarea anexei la HCGMB nr.35112009 privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici aferenti obiectivului de investitii al. .
Centrului de Cultura Palatele Brancoveneljti de la Portile Bucureljtiului
din Mogoljoaia-Amenajare, extindere Pare Zona Nord Ansamblul Istoric
Mogoljoia - retele lji dotari aferente.

Cine este pentru? 29 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 10 voturi
(Giugula D., Stan I., Draghici A., Popa M., Sitaru J., Popescu C., Nedelcu C.,
Paduraru A., Mihailescu I., Zidarescu L.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind imputernicirea Directiei Generale de Asistenta Sociala a
Municipiului Bucureljti pentru a demara procedurile legale in vederea
identificarii unor spatii adecvate ce urmeaza a fi utilizate in vederea
dezvoltarii unor servicii socia Ie.
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Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 5
voturi (Potera~u C., Purcarea S., Nitu R., Meran D., Alexe F.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

- la ora 18.55 domnii consilieri Vladan Florin Laurentiu ~i Tanase Ion
Gabriel au parasit sala de ~edinta -

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare pentru
modificarea anexei 1 la Hotararea CGMB nr.180/2010 privind acceptarea
cererii Guvernului Romaniei pentru trecerea locuintelor pentru tineri,
destinate inchirierii, din zona A - Cartier Constantin Brancu~i, sector 6,
din proprietatea publica a Municipiului Bucure~ti in proprietatea publica
a statului - -

Cine este pentru? unanimitate de voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Declar Tnchise lucrarile ~edintei ordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti din data de 17 noiembrie 2010.

$edinta s-a Tncheiat la orele 19.00.

PRE$EDINTE DE $EDINTA

Murg Calin

lnlocmil A,
Anghel Mirela I~ {,{ fjl"f
Vasilescu Floarea •
Preoleasa Anlonelar .

SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIULUI BUCURE$TI
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